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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 19. 12. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 20. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave, ktoré je posledné v tomto kalendárnom roku. Vítam 

poslancov mestského zastupiteľstva, pani hlavnú kontrolórku, pána náčelníka mestskej polície, 

pána hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých 

prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 7, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová, pán poslanec 

Pollák, pán poslanec Dávid, pán poslanec Bischof a pán poslanec Bolaček. Za overovateľov 

zápisnice menujem poslancov pána poslanca Breuera a pána poslanca Balázsa.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť v úvode rokovania a oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 07. 11. 2024 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke to je  najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli 

a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý 

vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujme. Ďakujem pekne. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nie? Ďakujem. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení poslanci. 

K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať najdlhšie 5 

minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, ak sa na tom 

uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 
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otvorení zasadnutia MZ a trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči. Pán Ambrús nech 

sa páči. 

 

Občan  mesta 

Ferenc Ambrús. Dobré ráno. O troch veciach budem hovoriť. Budem sa snažiť veľmi krátko, 

lebo vás to potom nezaujíma veľmi. Dalo by sa o všetkých troch hovoriť oveľa obšírnejšie a by 

sa aj patrilo. Posledné dni...prvá. Posledné dni mi to tak naskočilo, prečo ste ma nechceli nechať 

ani na jednej konferencii hovoriť o andrássyovskej téme. O Františke. Jasne to vidno na 

námestí. Mne sa zdá, že naschvál ničíte to, čo pred 120-timi rokmi občania môjho mesta 

z malých peňazí svojich ako vďaku za veľkodušnosť jednej aristokratky postavili v strede 

mesta a čo odvtedy ako symbolom so strážnou vežou. Ja momentálne píšem o Dionýzovi 

a Františke. A píšem o 70-tich rokoch tiež, keď zobrali, keď túto sochu zobrali do, pred 

mauzóleum. A nebudem tam písať, že tam rozhodlo vedenie mesta, aj keď mám podklady 

a videl som v archíve vtedajšie zápisnice mestského národného výboru, ale budem písať mená 

kto to tam bol. Lebo je to také všeobecné a o ničom, keď sa uvádza, že vedenie mesta. To isté 

budem písať aj o vás teraz. O tomto období. A nebudem písať vedenie mesta, ale budem písať 

mená súčasného vedenia mesta. Druhá vec. Tieto všetky súvisia. Zdanlivo nie, ale áno. Druhá 

vec. Vlaňajší rok 2023 priniesol pre moje mesto jedno vrcholné dielo. Ktoré ste si vy nevšimli 

a vo februári ste si ho neocenili. Udalosťou roka 23, 2023 v Rožňave bola publikácia 

spracovávajúca jednu veľmi dôležitú časť histórie Rožňavy a to práca pána Juraja Králika, ktorý 

spracováva dejiny športu na území mesta. Vy ste túto vec, ktorá v tej biede rožňavskej vysoko 

vyčnievala, nedokázali oceniť. Ukazuje to tiež na niečo také, čo vedie ku dnešnému dňu, ku 

minulému mesiacu. Ku októbru a ku hulvátstvu. Kedy ste sa dali dokopy a tiahli ste proti 

vedúcej jednej veľmi dôležitej inštitúcii na území mesta. Sme úplne dole, keď hovoríme 

o školskom zariadení, výchovnom zariadení ako útulku a napádame medzi 4-mi očami 

a napádame pred rodičmi vami schválenú riaditeľku ZUŠ Moniku Kerekesovú. Dostali ste sa 

veľmi hlboko dole. Neboli ste schopní s ňou konzultovať a veci ste skrývali pred ňou, čo 

plánujete s touto školou. Odborne, ale ani ľudsky ste nezvládli možno problém. Neviem či tam 

bol problém. Keď aj bol problém ten sa po odbornej stránke má zvládnuť, tam sú určite 

predpisy, tabuľky a po ľudskej stránke, kedy je to jedno z najdôležitejších inštitúcií na území 

mesta. A končím. Asi neviete, alebo ste ešte nepočuli takto to sformulované, ale do toho, kde 

sa dostáva táto krajina, kde sa dostáva naše mesto veľmi do zlých inštancií, nás dostane späť 

von vzdelanie a umenie. Nie politika a futbal. Ešte raz. Dostane sa táto krajina, aj Rožňava, ešte 
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hlbšie. A z tých hĺbok nás nedostane von politika a futbal, ale vzdelanie a umenie. Aby ste mali 

kľud aspoň cez Vianoce, pokoj v rodine. 

 

P. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja keď môžem odpovedať na niektoré. Poprosím pána Abrúsa aby zostal, aby 

si.. asi tak k tomu pristúpil. Ďakujeme veľmi pekne. Ale taktiež sa budem vyjadrovať, lebo pán 

Ambrús áno takto funguje. K Andrássyovej pamiatke. Pán Ambrús mal konferenciu, za ktorú 

sme zaplatili ako mesto. Takže obviňuje nás z niečoho, čo nie je pravda. Nemôže mať každý 

rok konferenciu o tom istom. Ale na tej konferencii osobne som bol takže a dostal aj odplatu za 

túto konferenciu. Ako prvotné z tejto konferencii som odišiel a hneď som poprosil odbor 

kultúry, aby riešili záchranu tejto pamiatky. Otvoril sa účet a taktiež sa robia projekty, podávajú 

sa na fondy ďalšie projekty, aby sme získali na záchranu tejto pamiatky finančné prostriedky. 

Máme transparentný účet. Teraz ten transparentný účet sme museli zmeniť hej, kvôli veľkým 

poplatkom. Ale aj na, keď ten futbal keď bol spomenutý, tak aj to, že ten stage čo je futbalovom 

ihrisku všetci vystupujúci peniaze nedávali ani do futbalu ani do mesta, ale dali na ten 

transparentný účet, aby na túto sochu čo najviac peňazí sme vyzbierali. Takže asi aj ten futbal 

tak funguje, že pomáha tej kultúre, aj keď sme tu boli obviňovaní, že šport. Futbal vadí, ale 

bolo to v druhej, že pána Juraja Králika sme neocenili osobne. Čo je väčšie ocenenie, ak sme 

sa pričinili o to, aby táto kniha vyšla a nie malou finančnou pomocou pre pána Králika z mesta 

Rožňava a samozrejme aj s lobingom aj na VÚC-ke. Takže táto kniha vyšla okolo 15 tisíc euro. 

Vytlačenie tejto knihy. Takže tieto zdroje sme pomohli a samozrejme aj ďalší sponzorovi sa 

k tomu pridali. Veľmi si vážime pána Juraja Králika za jeho túto prácu a niekedy väčšie 

ocenenie ako mu zatlieskať a nechať ho plávať, aby sa trápil s financiami, že mesto a si myslím, 

že aj s pričinením poslancov, lebo ste odhlasovali dotáciu na túto knižku, tak si myslím, že toto 

je najväčšie ocenenie. A samozrejme potom po určitých rokoch môže prísť aj to ďalšie 

ocenenie. Takže s čistým svedomím môžem povedať, že my sme si pána Králika veľmi ocenili 

a dôverovali sme mu v jeho schopnostiach, že dokáže tú knihu dať dokopy a vytlačiť takú knihu 

úžasnú ako vytlačil. Takže k tomuto. K ZUŠ sa zatiaľ nebudem vyjadrovať. Samozrejme tie 

ohne nech už trošku zhasnú a už keď uzavrieme všetko, tak vám dám vyjadrenie, ako všetko to 

dopadlo na ZUŠ. Veľmi si, ešte raz zopakujem, ZUŠ bude fungovať naďalej. Urobíme všetko, 

aby všetci pedagógovia už sa ukľudnili, upokojíme ich, budem sa snažiť s nimi hľadať cestu. 

Konsolidácia zasiahla MsÚ, všetky organizácie takže si myslím, že hľadáme všetko a hľadáme 

takú cestu, aby sme zachovali tú ZUŠ tak ako doteraz fungovala. Deti určite dávam teraz také 

čestné slovo, že deti to nepocítia. Všetky odbory budú zachované, pedagógovia zostanú 

pracovať. Nikoho tam nevyhadzujeme. Už, už nejaké konsolidácie sa urobili, ale určite sa už 

k tej ZUŠ budeme vyjadrovať aj s pani vedúcou odboru v období január. Že ako to dopadlo, ale 

ja si myslím, že to je na dobrej ceste. Takže asi k pánovi Ambrúsovi takto, aby som mu 

odpovedal, aby áno prišla dáka vina a ja sa musím vyviniť a musel som reagovať na niektoré 

obvinenia a bežne, bežne to budem musieť robiť v dnešnej dobe. Nech sa páči. Neviem, ešte tu 

máme pána z Amaliona, že či skôr, lebo my budeme mať váš problém až pozdejšie. Nie? Pán 

zástupca? Takže nech sa páči môžete povedať aj vy svoj názor, aby potom boli oboznámení 

páni poslanci. Dobre? Aby ste nemuseli čakať. Nevieme dneska, lebo máme rozpočty, ako dlho 

tu budeme a možno 3, 4 hodinky by ste musel tu sedieť. Tak v tom dobrom.  

 

Občan mesta 

Dobre. Dobrý deň. Moje meno je Jozef Majkút. Zastupujem spoločnosť Vinčky servis 

a Amalion OZ. Prišiel som tu podať nejaké aspoň vysvetlenie k prenájmu terasy pri hotely 

Empres. My sme noví prevádzkovatelia hotela. Podali sme si žiadosť na zmenu užívania stavby 

späť na hotel. Máme už na našu spoločnosť vybavené všetky rozhodnutia na prevádzkovanie 

hotela. Čiže už ho môžme otvoriť, okrem ubytovacej časti, nakoľko ešte prebieha to, tá zmena 
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užívania stavby. Tým, že budeme otvárať ten hotel aj tú kaviareň, aj reštauráciu tak proste tú 

terasu by sme chceli taktiež využívať. A chceli by sme si od mesta prenajať ten pozemok, ktorý 

je pod terasou s tým, že tá terasa už tam je postavená. Nejdeme tam nič vystavovať, nejdeme 

tam nič stavať nové. Odkedy ten hotel máme, tak som sa snažil aj to okolie hotela aj celý hotel 

dať do poriadku. Taktiež aj ten pozemok okolo terasy dosť časo tam udržiavame. Dal som už 

aj skrášliť, alebo ako to mám povedať, tie stromy upraviť. Budú ich upravovať v marci 

budúceho roka, nakoľko teraz je nejaké to, no proste teraz sa tie stromy nedajú rezať kvôli zime. 

Takže v marci taktiež upravia komplet celé okolie čo sa tých tují a všet, proste všetkých tých 

stromov okolo hotela. No tú terasu proste chceli by sme ju otvoriť budúci rok. A chcel by som 

vás požiadať, keby ste mohli zahlasovať za to, aby  sme tú terasu proste mohli užívať. Aby sme 

si mohli ten pozemok prenajať od mesta a riadne ho platiť. Taktiež aj tie dlhy, ktoré boli po 

predošlom prevádzkovaní zabezpečil som, že by sa vyrovnali. Myslím si, že nie sú tam žiadne 

dlhy už ani na vodnom, ani na stočnom, ani na elektrickej energie, ani na plynovej. Všetko som 

vyplatil. Taktiež aj pozemok, ktorý bol nehradený tuším zhruba viac ako 2 rokov, 2 roky tak aj 

ten som zabezpečil, že sa vyrovnal. Bolo to už na exekučnom vyrovnaní. Takže mesto by 

nemalo ani evidovať nejaké pohľadávky voči nájmu predošlému. Tak ak by som mohol 

požiadať, no keby ste nám ten pozemok prenajali, aby sme mohli, mohli sme užívať tú terasu 

naďalej. Zabezpečili sme aj obchádzku plynu. Čiže nie je tam ani plyn pod terasou už. Ide, ide 

už okolo terasy. A neviem no keď aj by sa tá terasa zrušila, ostane tam len čistý pozemok. 

Neviem či, neviem či to proste je to až také potrebné tú terasu zrušiť. Takže len toľko chcel 

som k tomu povedať a už to potom nechám na vás a budeme čakať na nejakú odpoveď ohľadom 

prenájmu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pána zástupcu, lebo sa venoval tejto tematike. Že čo sa vlast... Pán 

poslanec Balázs nech sa páči. Ste sa prihlásil prvý. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Príjemný deň všetkým. Mňa naozaj by zaujímala obšírnejšie táto problematika z pohľadu toho, 

že doteraz sme vedeli, že je množstvo dlhov z prevádzkovania tohto hotela. Keď je pravdou to, 

čo pán tuná hovorí tak, tak tie dlhy asi sú vyrovnané. A otázka znie, že, že čo je dôvodom toho, 

že ten, tá terasa tam bude zrušená, či je to dajaké vyjadrenie pána architekta mesta, alebo kvôli 

čomu v podstate to nemá pokračovať. Zaujímalo by ma to trošku obšírnejšie. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán zástupca nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak tých vecí, ktoré sme ohľadom tohto altánku, tejto terasy letnej 

riešili bolo, bolo viac a je pravdou to, že boli vymohnuté peniaze a že v máji tohto roku a boli 

vymožené exekučne. Túto exekúciu sme vykonávali my. Čiže bolo to dotiahnuté do splatenia 

tých záväzkov. Len 2 roky tam bolo vzduchoprázdno. My sme to už dali na súd. Už je tam 

právoplatné súdne rozhodnutie na vypratanie pozemku. To, že bývalý majiteľ sa dohodol 

s niekým novým fajn. Ale predal mu resp. Posunul novému majiteľovi niečo, čo bolo na súde 

a čo ešte je stále živé. Aj toto je trošku nezmysel. Ďalšia vec je stále v katastri figuruje táto 

budova ako zariadenie ako zariadenie pre, pre dospelých, zdravotné zariadenie pre dospelých, 

nie ako hotel. Ďalšia vec je akým spôsobom v minulosti boli odsúhlasované resp. zriadené 

nejaké tie terasy je veľmi nešťastné a dlhodobo sa boríme s tým v akom stave máme terasy, kde 

máme terasy, ako sú postavené, z akých materiálov sú postavené atď. Čiže tento priestor my 

teraz máme v štádiu, že ho má, súdom je uložené, ešte bývalí majiteľ vypratať. To, že on sa 
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s niekým dohodol fajn. Len nám to nedáva zmysel. A áno, keď bude nový majiteľ hotela 

Empres, ktorý bude mať záujem robiť nejakú terasu fajn, ale urobme to na novo a tak, ako to 

my chceme robiť, ako by mali vyzerať terasy. Nie že znova preberieme tento problém, túto 

terasu, ktorú v podstate niekomu sa môže páčiť, niekomu sa nemusí páčiť. Materiály sú použité 

aké sú použité. My sme chceli nejakým spôsobom dať dokopy ako by mali letné terasy, 

podotýkam letné terasy vyzerať. Toto už ani nie je letná terasa. Aký máme ďalší plán s tým 

verejným priestorom. Ako to tam vyzerá. To, že sú tam tuje vysadené je jedna vec. Vy teraz 

spomínate, že by sa tuje vyrezali. V súčasnosti sú to istým spôsobom verejné toalety. Kto ide 

v noci z diskotéky domov a prechádza okolo, príde to naňho, s prepáčením sú to verejné toalety. 

Nie je ten, nie je ten priestor adekvátne urobený. A ja nevidím dôvod, že v budúcnosti, keď 

prebehnú všetky, všetky možno tie administratívne veci, ktoré pán Majkút spomína, že áno 

bude to hotel, bude chcieť prevádzkovať, bude tam chcieť urobiť terasu, tak potom aj 

v spolupráci s komisiou výstavby, s pánom hlavným architektom, ktorý sa k tomu vyjadrí, ako 

by ten priestor mal vyzerať. Lebo doteraz to fungovalo tak, že niekto si niečo postaví, vyzerá 

to nejak, ale z mesta to nikto ani len nevidel a potom to dopadne tak, že každá terasa je iná. 

Niektoré sú nalepené na budove, niektoré nie sú. Sú kadejaké materiály. Letné terasy sú zrazu 

celoročné terasy. Čiže nie je v tom poriadok. Poďme pekne po poriadku. V súčasnosti je vydané 

právoplatné rozhodnutie na vypratanie pozemku. Nech sa tento pozemok vyprace a následne sa 

môžeme ďalej baviť o tom, čo s tým priestorom. To sú aj závery komisie výstavby, ktoré som 

zhruba zhrnul. To, že má pán Majkút záujem prevádzkovať hotel my s tým nemáme ani 

najmenší problém. Ale to, akým spôsobom bude verejný priestor vyzerať, tak to by bolo 

vhodné, aby sme sa k tomu vyjadrovali. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
O tomto som aj vedel. Toto je fakt stav, ktorý je momentálne de jure, de fakto hej a, a ktorý je 

reálny stav tam. Moja otázka smerovala skôr trošku ďalej do budúcna. Že, keď naozaj sa stane 

to, že tá terasa sa tam vyprace, či tam chceme mať verejný priestor a kosiť trávu, alebo či tam 

chceme mať niečo pre obyvateľov mesta. Keď tam je ten hotel Empres, nazývajme ho hocijak, 

tá terasa k tomu pasuje dajak. Samozrejme s pričinením pána architekta mesta upraviť, zmeniť, 

neviem čo. Ale, ale ja sa skôr pýtam na tú dlhodobú otázku. Že aby sme niečo len zbúrali za to, 

že máme my pravdu a, a urobili tam trávnik na kosenie, sa mi zdá také neracionálne, že, že či 

by si k tomuto dajaká širšia komisia, alebo vedenie mesta nemohlo sadnúť, že z dlhodobého 

hľadiska čo tam ideme mať. To, že terasa, ktorá kde je, ako je tam nevieme s čím porovnávať, 

lebo tam nie sú susedné reštaurácie, ani kaviarne. Takže tam je jedna terasa, na ktorú poviem 

pán architekt mesta, že je v poriadku, alebo nie je v poriadku zmeňme toto, toto, toto. Keď tam 

už bola prekládka plynu, takže dajaké povolenia k tomu asi sú. Alebo dajak, dajak, dajaký stav 

tam, stav tam je. Ja sa na to dlhodobé hľadisko pozerám. Vadilo by mi to, keby sme niečo 

odstránili len kvôli tomu, aby sme ukázali, že my máme pravdu a, a zmysel to stratí. Hej takže 

toto, toto mi vadí. Takže skôr týmto smerom by som poprosil, keby sa dalo uberať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Majkút chcete ešte niečo k tomu, alebo? Hej. Dobre. Pán zástupca nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len dodám. Ja úplne súhlasím pán kolega. Tomu priestoru sa potrebujeme venovať. A ten 

priestor, keď bude prázdny sadnime si a povieme toto tam chceme, toto tam chceme. 
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Nehovorím, že tam má byť trávnik, ktorý sa len bude kosiť. Ale ad hoc len niečo tak ako sa 

v minulosti robilo, že niečo len prilepím, alebo niečo tam hodím a potom sa škrabem za hlavu, 

že no už s tým teraz nevieme nič urobiť, tak toto nie je cesta. Pozrime sa na ten priestor 

komplexne. Je to veľký priestor, je to zaujímavý priestor z pohľadu, keď vchádzame smerom 

na námestie, je veľmi dôležitý. A práve tam je ten priestor si sadnúť čo chceme, ako chceme, 

keď toto budeme mať uzavreté, bude to vypratané môžeme sa na to komplexne pozrieť. Možno 

pán hlavný architekt, resp. cez nejaký projekt sa naprojektuje celý ten priestor, kde vieme 

komunikovať nie len s jedným majiteľom, ale tam je hneď niekoľko majiteľov. Nehovorím 

teraz jedno bude hotel, jedno bude iná prevádzka, bude obchod, bude kade čo. Proste každý 

z tých majiteľov sa nejakým spôsobom vie k tomu priestoru vyjadriť. A potom uvidíme ten 

konečný výsledok. Aby sme to nerobili po kúskoch, ale aby sme ten priestor celý posudzovali 

naraz. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nemáme tu už nijakého občana, takže ukončujem bod č. 2.  

 

Prejdeme k bodu č. 3 kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja mám tú klasickú obligatórnu otázku. Pravdepodobne už rovno smerujem už rovno na, na 

pána zástupcu primátora, lebo on si tú agendu do určitej miery prisvojil. A, a ja sa pokúšam na 

každom zastupiteľstve opýtať na stav, že aký je so Šafárikovou ulicou, ktorá vedie od kocky 

smerom na námestie. Lebo zmeny tam neregistrujeme žiadne. A, a je to výkladná skriňa 

Rožňavy a chcem sa opýtať, že vlastne v akom štádiu to je. Tak isto prikladám ďalšiu otázku. 

Opravila sa Šafárikova ulica. Zaujímalo by ma, či investorom, alebo kto platil za ten asfalt 

obrazne povedané. Či bolo mesto, alebo kto bol, kto bol zadávateľom, alebo objednávateľom 

tých prác. Z môjho pohľadu je ten asfalt spravený strašne nekvalitne. Strašne hrboľatý, 

vlnovkovitý. Či to niekto, či to niekto za mesto, alebo za investora preberal od dodávateľskej 

firmy. Či to je zaplatené v takejto kvalite. Samozrejme keď človek tam ide 10 km rýchlosťou, 

alebo 20 km rýchlosťou v premávke sa to ťažko hodnotí, ale, ale určite sú na to metódy stavebné 

ako sa dá táto práca prevziať. Takže pre mňa ešte jedna myšlienka. Pán zástupca primátora si 

túto agendu veľmi aktívne prevzal pod seba. Aj keď si myslím, že ty pán zástupca, že ty máš 

tohto na hlave až, až. Myslím si, že túto agendu by sa dalo delegovať dajakú osobu, ktorá by 

primeraný čas vedela tomuto venovať. Lebo, lebo sú to vlastne dlhodobé investičné akcie. Keď 

sa dakde jedna ulica vyasfaltuje často korát 10, 15 rokov sa tam nevraciame asfaltovať znovu. 

Takže toto či by sa nedalo zvážiť. Na finančnej komisii som hovoril o vybudovaní systému 

preberania týchto prác a následne kontroly pred uplynutím záručnej doby. Že či to niekto 

kontroluje tesne pred uplynutím záručnej doby, či tá kvalita zostala taká, aká bola prevzatá. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak keď si, keď môžem poprosiť preberiem trošku slovo najprv. Máme tu agendu rozloženú. 

Najdôležitejšie je zohnať peniaze. Hej tá agenda je moja. Pán zástupca sa môže aj rozkrájať, 

keď nie sú peniaze. Na túto Šafárikovu sa získalo jak som už spomínal 630 tisíc euro čo 

znamená, že aj druhú časť chodníka, ktorá je už opravená, vlastne ten chodník je už opravený 

hej tak dostaneme refinancovanie celej tejto stavby. Ja viem, že to dlho trvá. Každý povie diera, 

diera, diera. Ale zohnať 630 tisíc bez toho, že treba určitý čas keď podáme projekt, potrebujeme 

tam prerobiť projektovú dokumentáciu. Predošlá projektová dokumentácia bola tak postavená, 

že aj na ľavej strane, ani na pravej strane sa nemohlo parkovať. Pán poslanec musíte pochopiť, 
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že v dnešnej dobe, áno ten projekt bol 20 ročný a v dnešnej dobe by, samozrejme tam je pán 

Kuhn s mäsiarňou a je tam plno obchodíkov a na druhej strane detto to isté je a autá by tam 

nemohli zaparkovať. Tak bol projekt urobený. Tak sme museli to cez projektanta, ktorý má 

vlastne autorské právo ho poprosiť, aby urobil nový projekt a aby sa aspoň na jednej strane 

parkovalo. To sú také maličkosti, keď každý vás ženie, že urobte to, urobte to. A už toľko razy 

sme vysvetľovali, že takéto maličké problémy trvajú určitý čas. My museli sme sa dohodnúť, 

ja som už aj minule, na minulajšom zastupiteľstve rozprával, že museli sme sa dohodnúť na 

cene, za akú cenu to preprojektuje. Tam bol taký kameň úrazu, kde sme sa trošku doťahovali. 

Nechcel som pustiť také veľké peniaze, ktoré boli požadované. Nakoniec sme sa dohodli. 

K dnešnému dňu si to môžte pozrieť na faktúre. Je to 3 tisíc euro. Tento projekt je hotový, takže 

už môžme riešiť. Peniaze máme, projekt je hotový. Už len čakáme na počasie a pustíme sa aj 

do tej pravej strany chodníka a celej cesty. Takže peniaze, všetko máme kompletne a už 

konečne tá Šafárikova bude opravená. Dlhé roky nikto sa do toho nepustil. My vieme už prečo. 

Lebo pod touto cestou je plyn, voda, elektrika, dažďová kanalizácia, ďalšia dažďová 

kanalizácia. Toto všetko bolo v katastrálnom stave. Teraz budeme mať pod touto cestou 

kompletnú, kompletnú infraštruktúru obnovenú, vyčistenú a na 20, 30 rokov určite už táto cesta 

sa nebude rozkopávať. Pán Boh nech dá hej, lebo zas viete dobre, že ešte aj teraz ste si mohli 

všetci všimnúť, že po pol roku plynári rozkopali znova. Takže som si povedal, že chvalabohu, 

lebo keby som tam, fakt ako už by sme mali tam nový chodník, tak už ani neviem čo by som 

počúval, alebo čo by sme my počúvali. Alebo vy by ste počúvali páni poslanci. Takže všetko 

má dajaký harmonogram. Harmonogram, že najprv zohnať peniaze, podielové dane bolo tých 

400, ja zopakujem, môžte si to pozrieť spätne. Nebudem zavádzať. 450 tisíc sme mali na účte. 

Čo som bol? Bol som hrdina. Som povedal Šafárikovu urobíme budúci rok. Prišla kríza, prišli 

konsolidačné opatrenia, nedostali sme podielové dane, potom sme dostali a keď sa vrátili tie 

podielové dane naspäť, tak vrátilo sa v sume 150. Mínus 300 tisíc už mesto nemalo. Tak zo 150 

tisíc ten chodník. Čo som mal robiť? No musel som hľadať rýchlo iné zdroje, aby sme ten 

chodník dali dokopy. To nie je ani lusknutím prsta, ale samozrejme zas lobingy stretnutia, 

prehováranie, prosby a podarilo sa 630 tisíc máme v rade partnerstva odsúhlasené. Aby som 

povedal, že ako. Som mal pripravené v rade partnerstva, že budem žiadať už aj, priznám sa, 2 

milióny euro aj na kúpalisko, lebo to je ďalšia moja dajaká fáza prestavby mesta. 2 milióny. 

Odsúhlasil mi to celý okres, že áno mesto Rožňava potrebuje nové kúpalisko. No dobre, ale 

teraz vyšla výzva na cesty, chodníky a tak, tak hovorím viete čo tak stačí mi len 1 300 tisíc hej, 

tých 630 tisíc radšej, mínus 370 aby sa nechytal dakto. Hej tých 630 tisíc chcem na cesty. Už 

som si odkrial z toho, že kúpaliska, že kúpalisko nebude za 2 milióny, ale urobíme len potom 

určitú časť. Potom prišla ďalšia výzva za 550, 570 tisíc. Či bude kúpalisko, či bude nová 

kuchyňa a kompletne prerobená na Komenského. Hej. Tak hovorím asi tie detičky sú 

dôležitejšie. Tak z tých 2 miliónov ešte ďalších 530 tisíc som zas odkrial a dal som do ZŠ 

Komenského na novú kuchyňu, vybavenie a tak, lebo tie deti si viac zaslúžia. Ale už zháňam 

ďalšie zdroje, lebo budúci rok by sme chceli ísť aj do obnovy kúpaliska. Takže máme tam určitú 

časť. A takto to funguje dookola a stále len hľadá sa tá jednoduchá chyba. Toto je chyba, tu ste 

urobili chybu. Áno chyby treba odstraňovať. Veď aj ja som postavený na tom, že každú chybu, 

nedostatok, či to je v rodine, či to je vo firme, či samozrejme už aj na MsÚ ľudia pracujeme, že 

hľadáme chyby. Ale nevykrikujeme si tie chyby. Chyby sú na to, že nájdeme ich a odstránime 

tie chyby. To je dôležité, že tí ľudia, keď nájdu dajakú chybu hneď vykričia, že ja som hrdina, 

lebo ja som našiel dieru smerom na Šafárikovu, alebo do mesta a vošiel som do tej diery. 

A vykrikujem, vypisujem, skočí mi auto do cesty a už, pardon, a už dajú na facebook. Ako 

nemôžme podľahnúť týmto emóciám, lebo aj ten človek, ktorý nedal prednosť mohol mať zlý 

deň. Mohol mať chorú mamu, alebo otca, alebo dieťa a bol zamyslený a nedal prednosť hej a si 

myslím, že nie je tú súce, aj keď som trošku odbočil, nie je to súce, aby prišiel ešte večer 

a pozeral svoju fotku auta na facebooku, že nedal prednosť hej. Tak už buďme trošku 
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zhovievaví k sebe, nehľadajme tieto chyby. Tieto chyby áno vieme o nich, odstraňujeme, 

budúci rok bude nová cesta. Keď nebude nová cesta, chodník tak ja sám osobne, teraz tu verejne 

poviem, že odstúpim z tejto funkcii. No a už keď pri tej verejnej, že idem odstupovať a určite 

jak sa volá, už som sa možno rozrozprával, lebo viem, že hej tak žiadne také, že 01. 01. alebo 

mesto dačo dlhuje. Mesto nedlhuje nič. Mesto nemá žiaden súdny spor takýto, že by sme dakde 

urobili dajaké pochybenie za 400 tisíc a takéto fabulácie, ktoré idú po meste. Áno v slabej 

chvíľke som povedal medzi najbližšími, že skončím, nemám elán, nemám chuť. Už mi idú na 

nervy niektorí títo ľudia, akí sú títo ľudia v tomto meste hej a bolo to len na podnet úmrtia mojej 

mamy, ktorá vlastne mi bola takým motorom. Chcel som, aby bola na mňa hrdá a keď už vám... 

dobre nebudem rozprávať. Takže nekončím, idem ďalej, budem silnejší. Rany sa zahoja 

a žiadne také hlúposti, čo idú po meste, že dlhuje mesto a takto. Je to, je to o tom postavené, že 

ľudia sú zlí v tomto meste. Snažíme sa ich zmeniť. Snažíme sa v každom smere či to je Mikuláš, 

divadlo, všetci ľudia sociálne, bezdomovci, dôchodcovia, pracujeme s nimi, aby prehodnotili 

svoj životný postoj k tomu životu aký je. Tu sme krátko. Takže si držme spolu jak sa držme 

spolu a si myslím, že netreba nám ešte k tomuto ťažkému dňu, aby každý večer nejaký blázon, 

s prepáčením, písal, že parkujem jak ko..., vyskočí mi niekto, lekárka je zlá, taxikár je zlý, 

predavačka ma dneska tak obslúžila. Aj tí ľudia môžu mať v ten deň zlý deň. Môžu mať choré, 

to čo som už spomínal. Môžu mať fakt katastrofálny deň a nechýba im ešte to, aby večer prišli 

domov, otvorili si facebook a dakto dehonestoval ich prácu. Takže to isté, keď poprosím aj ja. 

Netreba dehonestovať prácu poslancov ako aj teraz parkovaciu politiku včera večer som otvoril 

hej. Myslíte si, že čo. Zarobíme? Chceme na tom zarobiť? Chceme uškodiť ľuďom? Zato sme 

my tu, tu sedia všetci poslanci, že chceme uškodiť? Áno uškodíme bohužiaľ, stále. Je 17 tisíc 

obyvateľov, kde stále niekomu musíme uškodiť. My musíme medzi väčšinou a menšinou riešiť. 

Väčšine chceme pomôcť, stále veľa rozmýšľame, aby väčšine sme pomohli a tej menšine 

bohužiaľ nie každému vieme vyhovieť. Ale poďme na, poďme čisto len na Juh. Pozrite sa ja 

krásne sú konečne tie parkoviská vymaľované. Už keď nič iné, každé má miesto. Hej už ten 

odstup každý vie, kde si má zaparkovať. Už to je jaká veľká pomoc. My nežiadame, my 

nevydierame ľudí, že zaplaťte za parkovné. Oni to chceli osobne. Chcú dať, chcú zaparkovať 

a chcú zaplatiť 400 eurá, z čoho nám vyjde 80 tisíc euro do budúcna, čo áno a už vieme budovať 

tie. Nie každý vybudujte chodníky, vybudujte cesty, vybudujte parkoviská. Ale z čoho. 

Z podielových daní? Ja platím dane a on zaplatí 37 euro ročne. Tak z 37 euro máme vybudovať 

mu ešte pred blok parkovisko, alebo opraviť chodník, alebo cesty. Takže musia si aj tí ľudia 

uvedomiť, že aké to je ťažké a len jednoducho nech si pozrú na Čučmianskom sídlisku. Nech 

si prídu pred blok a pozrú si, že predtým a teraz koľko stojí ich byt. A teraz každý tak je ticho 

a rozmýšľate nad čím, čo vlastne ten Domik chce. Predtým, keď nebol tam chodník, nebolo tam 

kontajnerovisko, nebol tam detské ihrisko hej. A teraz majú chodník zo zámkovej dlažby, majú 

tam kontajneroviská, majú tam detské ihrisko. Keď príde niekto, záujemca o ten byt o koľko 

drahšie predá? O tých 30 euro, alebo o tých 15 euro čo sme zvýšili dane za rok. Alebo o tých 

3, 4 tisíc euro viac môže vypýtať si za byt, lebo keď si otvorí z okna, okno na byte tak pozrie, 

že nový chodník zo zámkovej dlažby, nové kontajnerisko, detské ihrisko mám tu. No ako 

budujeme tu infraštruktúru všade. Na každom sídlisku, aby ich byt stál viac. Ale samozrejme 

musíme aj v budúcnosti, aj keď teraz dane a odpad nezvyšovali sme, lebo našli sme iné zdroje, 

keby sme stále mohli tak uťahovať opasky. Ale áno keď zvýšim dane a poplatky primátor je 

zlý. Keď znížim platy a robím konsolidáciu primátor je zlý. Super nie. A potom rozmýšľajú, že 

prečo ten primátor sa chce vzdať. Hocičo urobím ja musím zobrať zodpovednosť na seba a stále 

budem zlý. Takže toto je to ťažké povolanie, samozrejme, ktoré zarezonovalo vo mne no či mi 

to stojí za to. Veď ako som si žil dobre. Mal som všetko, čo som chcel a prídem tu riešiť 

problémy, kde musím si robiť nepriateľov. A tí nepriatelia len fungujú a penia a hľadajú na 

každý môj krok, ktorý je zlý. Ja sa ospravedlňujem ešte raz, že som sa trošku možno rozohnil 

a rozprával veci, ale už veľa toho bolo za ten pol rok čo hučí a bol som dosť ticho, lebo som sa 
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snažil. Som si myslel, že tí ľudia to pochopia, ale asi nepochopia. Takže tá Šafárikova vám 

hovorím, že ak nebude Šafárikova budúci rok opravená, tak ja sám na konci už potom nebude 

k 01. 01. jak sa hovorí 2025, ale k 01. 01. 2026 odstúpim, keď nebude. A budeme mať najkrajšie 

mesto aj s výzdobou aj so všetkým. Len všetko má čas a všetko má projekt. Či cyklochodník, 

či pumptracková na všetkom pracujeme. Autobusová zastávka, si myslíte, že nie? Už pracujeme 

na projektovej dokumentácii. Som získal 3,5 milióna na autobusovú zastávku. Mám toto 

vykecávať zo seba? Mnohokrát poviem niektoré slová a potom tí developeri a tí šikovní 

podnikatelia, keby som povedal, že cyklochodník ideme budovať tu a tu, tak verte tomu, že 

nedobudujeme nikdy. Ako sa teraz rieši Krásna Hôrka – Rožňava, lebo fú ta zarobme na m2. 

10 m2 nevedia vysporiadať KSK, lebo ľudia chcú teraz zo svojho pozemku dobre že nie 10 tisíc 

euro za tých 10 m2. Lebo to povedali, že áno tu pôjde. A zato som bol ticho a nepovedal som, 

že cyklochodník robíme, lebo tí developeri a všelijaký podnikatelia hneď by od dajakého 

pozemok á veď tam má teta Anka pozemok, idem za tetou Ankou predajte mi za 10 euro a príde 

na MsÚ a potom nám ponúka za 200 eur, alebo 300 eur m2. Tak zato všetko v tichosti, 

nerozprávam. Takže aj, robí sa aj projektová dokumentácia na novú autobusovú zastávku. 

Viem, že je tam smrad, viem, že je tam tma, viem, že tam sú odpadky, bezdomovci. Všetko 

viem. O každom rohu v našom meste viem hej. A pracujeme na tom, aby to v budúcnosti sme 

odstránili. Aby sme mali krásnu novú autobusovú zastávku. A mnoho ďalších projektov. Do 

hocičoho sa spýtate na všetkom pracujeme. A je to únavné a zato som poveril pána zástupcu, 

aby mi pomáhal a som rád, že mám takého zástupcu, že je taký aktívny, pracovitý a tú 

mravenčiu robotu stále dotiahne do konca. Aby som sa nemusel ja. Pre mňa je dôležité, aby 

som 3,5 milióna zohnal na autobusovú zastávku. 630 tisíc na cesty. Na cyklochodníky teraz 

treba nám zohnať 1,5 milióna. A toto je moja práca a pán zástupca tú mravenčiu robotu urobí 

a robí ju veľmi dobre. Zato ho mnohokrát takto vyzvem, aby porozprával pánovi Majkútovi 

a všetkým ostatným tieto veci. Takže teraz by som sa ešte raz ospravedlnil, že som zobral si 

taký dlhý čas. Pán zástupca vám ešte odpovie na Šafárikovu, že čo vlastne je, aj keď som už 

možno povedal všetko. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Áno tak ako povedal pán primátor, máme to rozdelené. Nie je žiadna 

oblasť, na ktorej by som pracoval len čisto ja, len čisto on. On je skôr ten, ktorý robí tú víziu, 

robí tie projekty, dokáže zohnať finančné prostriedky. Ja sa skôr zvyknem vyjadrovať k tým 

technickým záležitostiam, tak to bude aj v tomto prípade, ktoré sú už, prichádzajú až za tým, 

keď už vieme čo ideme robiť, ako ideme robiť. A trošku vo mne rezonujú slová, ktoré povedal 

pán primátor a tiež sa s tým stretávam často a možno aj medzi nás mnohokrát sa snažia, možno 

niektorí obyvatelia, alebo neprajníci vniesť nejaký klin a možno, možno nás rozhádať. Alebo 

kolujú nejaké informácie o tom, že ja by som bol jeho nástupca, ja pôjdem proti nemu 

a podobne. Tu verejne vyhlasujem, že kandidovať proti pánovi primátorovi Michalovi 

Domikovi nebudem. Má moju plnú podporu. Ďakujem. Mne sa s pánom primátorom veľmi 

dobre spolupracuje. A teraz prejdem k tým otázkam, ktoré boli položené pánom poslancom 

Balázsom. Šafárikova ulica v akom je štádiu. Pán primátor povedal. Áno trošku sme sa 

naťahovali s tým projektom. Projekt bol odovzdaný projektantom na MsÚ. V súčasnosti je 

potrebné práve z dôvodu, že to sú financie, ktoré sme získali cez projekt, aby bolo, aby bola 

vykonaná zmena stavby pred dokončením. To je klasický úkon stavebného úradu. Takže teraz 

bude prebiehať zmena stavby pred dokončením a nejaké vyjadrovačky potrebujeme k tomuto 

dať dokopy. Takže teraz v zimných mesiacoch, keď sa nedá stavať aj z objektívnych príčin 

počasia by mali tieto veci všetky prebehnúť a následne potom ďalšie kroky, ktoré... samozrejme 

VO a ďalej. To sú veci, ktoré nevidno. Podotýkam, že ešte stále máme tam ten pravostranný 

chodník pred bývalou zdravotnou, kde ešte stále sietiari budú ukladať nejaké káble. Oni, aj tie 

holuby. To spolu súvisí. Má tam VSD jeden hrubý kábel, kde nám sedia holuby. Kým ten kábel 
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stade neodíde, to je taký hrubý kábel, kým ten stade neodíde, tie holuby stade nedostaneme. My 

sme viedli aj s cirkvou rozpravy o tom, že čo urobiť. Nemajú ich hniezdiská, na povale dali 

plašičky. Robia všetky možné opatrenia a nevedia ich dostať. No prečo. Oni sami nevedia. 

Nikto nevie. Ale to, že tam majú ešte kábel a že montujú tie ostré špice na to, aby tam nesedeli, 

to je fakt. Keď zmizne kábel, VSD-čka ho položí do zeme zase sa posunieme bližšie k tomu, 

že tam už nebudú mať kde sedieť vôbec. Trošku som odbočil. Takže prebieha zmena stavby 

pred dokončením. Podľa pôvodného to malo byť vykonané zmeny až pri samotnej kolaudácii. 

Tento projekt to nedovoľuje. Musíme to urobiť skôr. Preto tá technická, to technické zdržanie, 

administratívne zdržanie v tomto prípade, ale pracuje sa na tom. Čo sa týka Šafárikovej ulice, 

kde sa asfaltovalo. To je Šafárikova ulica od kruháča smerom dole resp. od pošty. Čo sa týka 

výmena asfaltového povrchu objednávateľom bola spoločnosť SPP, nakoľko tam oni menili 

svoje rozvody plynové. Mali to naplánované. To znamená, že objednávateľom nebolo mesto 

a nakoľko to je cesta KSK, tak my sme ani neboli priamym účastníkom. Nie sme majiteľom tej 

cesty. To znamená, že kvalitu prác my sa môžeme SPP opýtať akým spôsobom prebrali tieto 

práce, či sú s tým spokojní. My ich aj oslovíme a dáme potom odpoveď, že ako prebehla tá 

komunikácia medzi nimi a zhotoviteľom. Ale do tohto procesu sme nevstupovali. Do toho 

procesu sme vstupovali práve pri výmene potrubí na našich pozemkoch a tam aj, pardon, 

riešime tieto veci. Spolupráca je dobrá aj s SPP, aj s vodárňami, kde sa zvykneme dohodnúť. 

Teraz je na Štítnickej nový chodník, kde to bola spolupráca medzi vodármi a mestom, kde sa 

vybudoval chodník. Kde sa nie len asfaltovalo, čo sa mohlo stať, ale samotný vodári nás VVS-

ka oslovila s tým, že tak vymeňme už aj obrubníky, aby ten chodník vyzeral ako má byť. Sú 

urobené vjazdy do dvorov tak ako má byť. Nie je to hurá systém, že nám pomaly na trávu a lístie 

tečie asfalt. Je to urobené pekne. Tak isto je pred bývalým hotelom Kras urobený chodník zo 

zámkovej dlažby, kde v prípade keby to sme sa takto nedohodli, tak by to vyzeralo opäť 

škaredo, ale to práve nechceme. Čiže spolupráca je fajn. Čo sa týka vysprávok áno, to sú 

systémové veci, rôzne, rôzne rozkopávky a ďalšie veci. Trošku trpezlivosti a času poprosím. 

Pracujeme aj na systémovom riešení. Určite nebudem všade behať ja a riešiť. Ja idem vtedy, 

keď niečo viazne. Inak na to sú kompetentní. Nebojte sa, čo sa týka kompetentnosti 

zodpovedných vyvodíme si následky v prípade, keď niekto si neplnil svoje, svoje povinnosti. 

Ale áno prijmeme systémové opatrenia a prijímame systémové opatrenia na to, aby dochádzalo 

ku kontrole verejných priestranstiev systematicky, aby sme všetky tieto veci odstraňovali. Pán 

riaditeľ technických služieb by mi mohol potvrdiť že koľko a čoho sa odstránilo zo všetkých 

verejných priestranstiev tak, aby sa jednoduchšie kosilo. Sú to staré zvyšky betónov, železa, 

staré nefunkčné detské prvky, sušiče na prádlo a pod., kde ešte stále ich máme dosť. Ale koľko 

ich za posledné 2, 3 roky zmizlo z mesta, tak to by bolo pekných pár ton. Pekných pár 

kontajnerov takéhoto rôzneho, ja to nazvem stavebný odpad, lebo tie staré betóny a železá nič 

iné neboli a trčali kade tade v meste. Ale systematicky odstraňujeme v celom meste takýto 

neporiadok. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Príjemný dobrý deň kolegovia. Moja otázka nebude taká ako keby dôležitá až ako teraz odznelo 

predchádzajúci materiál. Moja otázka len znie už dlhšiu dobu sa vlastne stretávam s problémom 

taxislužieb, ktoré vlastne majú parkovisko pri OC Kocka. Osobne s taxikármi, ktorý vlastne 

využívajú okolité verejné budovy na osobnú potrebu toaliet. A chcem sa vlastne informovať 

mesto, či by nebolo možné poslať týmto spoločnostiam nejaký list, kde by sme ich ako keby 

upozornili na to aby naozaj ich zamestnanci nevyužívali tie budovy na toalety, pretože v OKC 

majú toalety vlastne vo vnútri. A myslím si, že aj na benzínových ako čerpacích staniciach je 
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možné zastať. Ja som osobne minimálne 3, 4 upozorňoval nato, ale ten problém stále prebieha. 

Hovorím o OKC, zadný trakt, kde vlastne taxík zastane, šofér vystúpi, urobí potrebu a ide ďalej. 

Takže sa chcem len proste informovať, či by proste nebolo možné z mesta upozorniť tieto 

spoločnosti, aby tento problém riešili. A myslím si, že by to dopomohlo k tomu, aby naozaj sa 

tam nevyužívali tie budovy ako toalety. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Asi takto by to malo, ja viem, že ste pán poslanec, ale aj bežne ľudia stačí nám 

napísať, povedať, berieme na vedomie, našla sa chyba, začneme na tom pracovať, aby sme ju 

odstránili. Ďakujem veľmi pekne za podnet a berieme na vedomie a budeme na tom pracovať. 

Dobre? Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán zástupca primátora áno tie chodníky sú urobené kvalitne, dobre, pekne. Aj tá Štítnická to 

je naozaj jedna, vzorovo urobený chodník. A, a urobený tak, že zhutnený, roky vydrží. Super. 

Hej. Tú, tú Šafárikovu ďakujem za ozrejmenie, že tu bolo vlastne SPP. Ja by som mal takú 

prosbu či by sme, či by vedenie mesta ešte teraz za horúca túto problematiku neriešilo. Lebo 

tieto vlnovky sa budú do budúcna len zväčšovať na tej ceste, ktoré sú tam. Nie je rovná. A SPP 

určite má odbor preberania takýchto investičných projektov, ktoré to vie zhodnotiť, či to je 

v rámci tolerancie alebo nie. Takže z mojej strany je prosba mesta, na mesto, lebo my po tom 

budeme chodiť. Nie SPP, ani nie VUC-ka, ale my Rožňavčania po tom budeme chodiť. 

Ďakujem pekne. Čo sa týka, čo sa týka autobusovej stanice tak, tak je pekné, že v podstate sa 

ide dopredu, robia sa, začínajú sa nové projekty. Tá autobusová zastávka sa rieši už 20 rokov 

a sa nevieme pohnúť dopredu. Moja otázka znie, či netrebalo k tomuto rozhodnutie 

zastupiteľstva. Že či celý pozemok, ako bude ten pozemok vyriešený Samozrejme je to hlavne 

agenda hlavného architekta mesta. Ďalšia otázka to už je vysúťažené? To už je zadané. Neviem, 

čo to stálo, lebo to určite nie je malý projekt. Že to určite nestálo málo peňazí, či to bolo vlastne 

v kompetencii bez zastupiteľstva vlastne odsúhlasiť takýto veľký, veľký projekt, ktorý je úplne 

v strede, v centre mesta, že ako to celé bude vyzerať moja otázka. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak čo sa týka vlnovky, tak isto ďakujeme pekne za upozornenie, berieme na vedomie, 

oslovíme SPP-čko, aby na to dozrelo, aby si to pozrelo. Ja som ne...osobne nepocítil, ale 

pozriem si to možno citlivejšie, alebo takto. Asi pomalšie idem. Lebo tam kde som v práci, by 

som mal ísť pomalšie. Ale môže byť, že...berieme to na vedomie. Čo sa týka toho projektu, celý 

projekt bude refinancovaný. Sú asi 3 spoločnosti, ktoré vedia, ako má byť tento projekt 

postavený. Autobuska. Hej, hej. O autobuske, pardon, hej som nepovedal autobuska. Ma by 

tam byť integrovaná doprava. Takže malo by tam byť aj stojiská pre bicykle, ktorý by prišli 

s bicyklom, uzamknú si bicykle. Budú tam kamerový systémy. Tak isto parkoviská pre osobné 

autá, aby si mohli s osobnými autami. Ešte sa potom bude riešiť od vlakovej stanici ku 

autobusovej stanici. Takže celý to je integrovaný dopravný systém, do ktorého sme išli a bude 

to financované z KSK. Takže je to v kompetencii. Mesto Rožňava to nebude nič stáť. Takže 

toto sme si trošku tak dali dokopy. Dobre nikto sa nehlási do bodu č. 3. Uzatváram bod č. 3. 

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňava, v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o plnení uznesení MZ v Rožňave. 

Prosím hlasujme.  

Za 6 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec.  
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Chýba nám tu dakto? Kto odišiel. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Niekto nemá kartu asi zasunutú.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nie pán...Treba sa prihlásiť. Dáme ešte raz? Lebo pán Beke nemá kartu zasunutú. Ale medzi 

tým vás vítam pán poslanec Beke. Vy ste 8-mi. Dobre takže ideme ešte nové, dáme nové 

hlasovanie ešte k bodu č. 4. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o plnení uznesení MZ v Rožňave.  

Za 7 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec.  

 

No a teraz som sa stratil. Prejdeme k bodu rokovania č. 5 Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Rožňava o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej 

škole – protest prokurátora 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave vyhovuje protestu prokurátora proti článku III. ods. 1 až 3 

VZN mesta Rožňava o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole a uznáša sa na zmenách a doplnení VZN mesta Rožňava o mieste a čase zápisu 

dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole v článku II. ods. 2 a 4 a 

článku III. ods. 1, 2, 3 a 5 podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

Prejdem k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení 

čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam... Uhm dobre. Tak treba sa 

ozvať. Už je. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh, podľa predloženého návrhu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne.  Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na doplnenie VZN mesta Rožňava 

o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach a uznáša sa na doplnení VZN 

mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach v Čl. I. ods. 1 

písm. b) podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7 Všeobecne záväzné nariadenie o určení názvov ulíc a iných 

verejných priestranstiev – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslane...čakám. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

No tak aj ja vám prajem príjemný dobrý deň. Na úvod by som, chýba mi tu vankúšik na mojom 

mikrofóne, nieže si bude niekto myslieť, že som ho ukradol. Lebo všetci máte rovnaké 

mikrofóny, len ja mám nejaký iný. Ďakujem. No ale k meritu veci. S názvom ulice na pod 

Gombášom predchádzalo ešte pred rokovaním komisie verejného poriadku, bolo to na 

názvoslovnej komisii. Tam kde je predseda Matúš Bischof. Ten tu nie je prítomný. Tak ja ako. 

Ďakujem pekne. On nie je prítomný, ale ja som tam ako podpredseda tieto názvoslovnej 
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komisii. Táto sa uskutočnila 13. novembra. Zúčastnili sa jej aj dotyční občania tejto lokality 

pod Gombášom a zhodli sme sa, že všetky tieto ulice, ktoré sa nachádzajú na tejto lokalite sa 

budú, budú pod jedným názvom Pod Gombášom. A po rokovaní moment, moment. Po 

konzultácii, lepšie povedané, s maďarským názvom znenie bude sa volať táto ulica Gombásalja 

utca. A s týmto aj komisia ochrany verejného poriadku, aj komisia názvoslovná súhlasila. 

Ďakujem veľmi pekne. A odporúčam samozrejme schváliť MZ.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave po 1. prerokovalo návrh na doplnenie VZN o určení názvov 

ulíc a iných verejných priestranstiev a po 2. uznáša sa na doplnení VZN o určení názvov ulíc 

a iných verejných priestranstiev v § 3 ods. 2 a 6 a prílohy tohto VZN o Ulicu pod Gombášom 

– Gombásalja utca podľa predloženého návrhu. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

Všeobe...prejdeme k bodu rokovania č. 8 Všeobecne záväzné nariadenie o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi – návrh na zmeny a doplnenie 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Dobre rozumiem tej zmene, že doteraz bola možnosť časť stavebného odpadu obyvateľov 

mesta odovzdať bezplatne, teraz bude spoplatnené asi všetko? Dobre tomu rozumiem?  

 

p. primátor Michal Domik 

Nie stavebný. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Drobný...ako tam je? 

 

p. primátor Michal Domik 

Stavebný je stále spoplatnený. Mení sa legislatíva. Teraz je povinné už zbierať aj šatstvo. Takže 

kvôli tomu je tam zmena. Dobre. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná, finančná komisia odporúča schváliť zmenu VZN podľa predloženého návrhu. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne 

záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi a 

uznáša sa na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v § 17, § 21, § 23 až 25a a v prílohe č. 1 podľa 

predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle 

mesta. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. Ďakujem. 
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Ďalej nasleduje bod č. 9, ktorým je Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta vrátane 

zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť 4. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2024 podľa predloženého návrhu. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 4. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov RO a PO na rok 2024 podľa návrhu uznesenia na str. 2 až 3. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10 Návrh - schválenie financovania kapitálových výdavkov v 

roku 2025 úverom 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. Komisia finančná. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť financovanie kapitálových výdavkov schválených 

v rozpočte 2025 formou bankového úveru tak ako je to v predloženom materiály. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pri tomto bode by som sa trošku zastavil lebo, lebo tak jak je ten bod napísaný v podstate my 

budeme financovať z rozpočtu mesta zo spoločných peňazí projekty, ktoré, ktoré sú čiastočne 

alebo minimálne podporované. A konkrétne tuná narážam na klzisko. Pustili sme sa do 

rekonštrukcie, alebo vedenie mesta sa pustilo do rekonštrukcie klziska. Je, je prísľub, ale bolo 

schválených dajakých 800 tisíc eur zo SZĽH. Pán primátor, buď taký dobrý, keď ma budeš 

potom, oprav ma potom, hej keď... 

 

p. primátor Michal Domik 

Jasné. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...keď nepresné čísla hovorím, ale cielim k tomu, aby, aby som sa dostal vlastne k presným 

číslam. Rozpočet toho klziska je cez 3 milióny a ja nevidím skade z inokade by mali byť tieto 

prostriedky doplnené do rekonštrukcie toho klziska ako z verejných zdrojov. Tuná by som dal 

do pozornosti program hospodárskeho rozvoja mesta, kde, kde v časti šport a rekreácia. To nie 

je ako priority celého mesta, že kde sa majú kapitálové prostriedky mesto mať, ale iba časť 

kapitola šport a rekreácia. Je tretie od konca modernizácia futbalového areálu v Nadabulej, 

druhé od konca modernizácia futbalového štadióna a posledné je rekonštrukcia zimného 

štadióna. To znamená, že pre ľudí to nie je priorita. Ja som rád, že, že bereme úver, ideme 

investovať do rozvoja mesta, treba to mesto rozvíjať. Nemám ani proti tomu nič, že z úveru, 

ale prečo ideme investovať takmer 80% z projektu, 70, 80% z vlastných zdrojov, ktorý 

v podstate ani nebol schválený zastupiteľstvom, že ideme takto do komplexnej rekonštrukcie 

zimného štadióna z vlastných zdrojov. Bolo schválené to, že robí sa projektová dokumentácia, 
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ide sa podať projekt do nórskych fondov a neviem a zháňať na to prostriedky. To je v poriadku. 

Do tadeto to je v poriadku. Ale teraz sme v štádiu, že len z jedného zdroja sme dostali podľa 

mojich informácií, ale pán primátor ty to iste upresníš, a mne vadí to, že ideme použiť taký 

obrovský obnos peňazí na projekt, ktorý nie je prioritný. Vo februári bola podpísaná zmluva 

a nie som si istý, že to bolo úplne v kompetencii pána primátora takto tú zmluvu podpísať ako 

je. A ešte je tam ten otáznik, že ako s tou, s tými prostriedkami, ktoré už boli vynaložené na 

rekonštrukciu chladiaceho systému. To znamená, pohybujeme sa niekde cez 4 milióny za 

opravu klziska a z toho, pán primátor upresní, podľa mojich informácií 800 tisíc máme prísľub 

zo zväzu ľadového hokeja. Keď si niekto pozrie správy na markíze 18. 12., to znamená včera, 

o 19.33 odznie príspevok z Liptovského Hrádku, že za 1 rok urobili zakrytý zimný štadión za 

1,8 milióna eur a už ho odovzdali, už je plne funkčný a v Liptovskom Hrádku funguje zakrytý 

zimný štadión. Preto sa chcem opýtať, alebo dať veci do pravej miery, či toto je tá priorita. Ja 

podporím v podstate aj tento úver, lebo ja nie som proti úverom. Treba mestu úver, aby sa 

rozvíjalo, aby sme tu tých ľudí udržali, aby sme ich mali kde poslať. Či už do dajakej krytej 

plavárne. Ale keď už sa bavíme o 4, 5-tich, 6-tich miliónoch, tak tam už naozaj mesto mohlo 

uvažovať o výstavbe krytej, alebo dostavbe krytej plavárne. Kde, kde, kde by to ľudia využili 

12 mesiacov do roka. Využili by to aj počas dní, keď, keď nie sú klimatické podmienky vonku 

vhodné na, na inú aktivitu a tým pádom aj turistov by sme udržali v meste. A bojím sa toho, že 

ten zimný štadión ten aj tak nebude otvorený celoročne. Predĺžime jeho otváraciu dobu. 

Samozrejme aj krytá plaváreň má svoje náklady na prevádzku, aj zimný štadión bude mať svoje 

náklady na prevádzku. A pre mňa nebude odpoveďou to, že zimný štadión bol využitý koľko 

dní do roka a koľko Košičanov sem chodilo hrávať hokej, lebo je lacnejší náš zimný štadión 

ako košický. Toto nie je odpoveď na to. Pre mňa stále, otázku opakujem od začiatku, či je 

prioritou zo spoločných peňazí z kasy dať, keď odpočítame dotáciu cez 3 milióny eur do 

zapláštenia, alebo rekonštrukcie zimného štadióna, ktoré sa nachádza na 7-mom mieste, 

poslednom, priorít v programe hospodárskeho rozvoja mesta. Tuná by som dal ešte do 

pozornosti, že pán primátor na začiatku zastupiteľstva sa zmienil, že konsolidácia zasiahla 

všetky časti MsÚ. Asi je verejne známe, že bol vydaný príkazný list primátora mesta na zníženie 

príjmov v podstate, alebo vlastne nákladov na mzdy. Takže reálne na finančnej komisii 

odznelo, že, že platy zamestnancov mesta, alebo príspevkových organizácií klesajú. Položka na 

nás na poslancov, v rozpočte, ktorý bude ďalší bod a na plat primátora tá neklesá. Iba taká 

poznámka k tomu. Takže, takže stále sa pýtam len to, že skladáme tuná tie peniažky, tie eurká, 

euro ku euru a takýto veľký úver či je dobrá myšlienka strčiť takýto veľký úver len do zimného 

štadióna. Ďakujem pekne. Nehľadajte v tom prosím vás nič negatívne. Pýtam sa racionálne a aj 

racionálnu odpoveď by som chcel poprosiť. Bol by som rád, keby sme sa nezvrhli do nejakých 

emócií. Rácio hľadajme v tom, či toto je tá správna cesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem odpovedať a potom? Aby som nestratil. Tak asi to je také, také, že nehľadajme dajaké 

emócie a boli tu dajaké také narážky na niečo. Samozrejme prvá narážka pán Balázs 

populistická, že predražený máme zimný štadión. Plno firiem sa tam mohli zapojiť. Zapojili sa 

firmy. Som rád, že táto firma vyhrala, lebo táto je asi jedna z najsilnejších firiem, ktoré sme 

mali v našom meste. A 150 zamestnancov hneď v prvý, prvý týždeň po podpísaní zmluvy 

nabehli na zimný štadión, čo každý aj môže vidieť, že ten zimný štadión sa mení v čase. To je 

ako taká prvá narážka. To ste tak dakde v zákulisí povedali, že v Liptovskom Mikuláši je za 1,8 

milióna. Treba rozlišovať stále, je krásne povedať niečo stojí tu v Rožňave 4 milióny 

a v Liptovskom Mikuláši 1,8 milióna. Stále treba povedať čo a aká je to veľkosť toho zimného 

štadióna. My máme 1 obrovský zimný štadión, ktorý pojme si myslím, že aj tisíc ľudí do 

budúcna. Hej a stále tu bolo preferované, že ten zimný štadión by sa mohol postaviť lacnejšie 

vedľa tohto zimného štadióna, čo bola len taká fabulácia. To znamená klamstvo. Lebo vedľa 
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pozemok patrí biskupstvu si myslím. A nehovoriac o tom, že je tam hlavná vetva kanalizačná, 

ktorá ide do ČOV-ky. V priemere asi možno 1,...jeden meter? 1 meter. Že celú ČOV-ku, alebo 

celú kanalizáciu, mestskú kanalizáciu by sme museli dať, neviem či cez Vargové pole alebo kto 

by prijal túto kanalizáciu. Len to som odbočil. Tento úver je len kvôli a z dôvodu toho, aby sme 

mali zabezpečený ten vyrovnaný rozpočet. Celý štadión stojí 3,7 milióna euro. Podpísaná 

zmluva je to, že musia prefinancovať, firma, ktorá vyhrala, tak musí prefinancovať minimálne 

zo začiatku 50%, takže to je dajakých 1,3, 1 milión 350 tisíc euro. A teraz z čoho sa to vlastne 

bude skladať. Firma prestavia za 1 350 tisíc euro prvú fázu. To by chceli do marca prestavať. 

Možno nech je to, som asi hlúposť povedal, že poviem do marca, lebo už v marci, 1. apríla mi 

budú volať, že som nesplnil sľub. Takže áno majú do roka 2025, že to postavia. Na to sme 

získali 1 milión euro. Takže už máme 1 milión euro, takže už potrebujeme len 350 tisíc euro. 

To môžeme povedať, že aj keď tak z vlastných zdrojov. Potom máme ďalšiu sumu 1 350 tisíc 

euro. Takže nie je to zo SZĽH, ako bolo povedané 800 tisíc, ale je to fond na podporu športu. 

Takže máme 1 milión euro. Išla žiadosť na ministerstvo cestovného ruchu a športu v hodnote 1 

a pol milióna euro. Tak isto to je zas moja práca, aby som išiel lobovať, aby som išiel 

presvedčiť, aby nám dajakú sumu toto ministerstvo pomohlo. Ďalšia žiadosť išla aj na KSK, 

kde môžem povedať, že tak povedali, že určite nám pomôžu, nakoľko nesmieme zabudnúť, že 

táto ľadová plocha nie je len pre mesto, ale pre celý okres. Takže aj košický ľadový, aj KSK sa 

veľmi rád bude podieľať na tejto sume 300 tisíc. Teraz už tu išli žiadosti. Ešte žiadosť nešla pre 

SZĽH v hodnote 500 tisíc. Keď to celé spočítam, že máme milión, keby ministerstvo 

cestovného ruchu nám dalo ešte 1,5 milióna, tak to by bolo 2,5 milióna. Keby nám SZĽH dal 

500 tisíc, tak to by bolo 3 milióny. A keď KSK tak to by bolo 3 milióny 300 tisíc. Ešte pri tom 

klzisku ešte stále môžeme požiadať na určitú fázu, alebo na určitý objekt urobiť zvlášť zas 

žiadosť na fond na podporu športu, kde je maximálna výška 1 milión euro. Aj toto klzisko 

môžeme na objekty rozložiť. A ešte môžem žiadať aj teraz v januári zas ten fond. Je strašne 

veľa možností, že ešte aj tam môžeme ten 1 milión pýtať. Ešte aj to spomínané kúpalisko, ktoré 

som povedal, že mám tam ešte cca dajakých 800 tisíc, ešte aj tie peniaze môžem presunúť na 

výstavbu klziska. Lebo to bude výzva dakedy január, február, marec podľa môjho vedomia do 

športovej infraštruktúry, do turizmu a tak. To je v mojej kompetencii, kde tie peniaze posuniem. 

Takže ešte aj tam tie peniaze viem posunúť na tento projekt, aby tento projekt bol úspešný. 

Budeme mať, keď pôjdete pozrieť a keby, keby, teraz poviem keby ešte stále máme možnosť, 

že vlastne za tých  350 tisíc euro, keď len tú polovičku urobíme, tak budeme mať šatne pre 

hokejistov, budeme mať tribúnu, budem mať úplne novú, už máme strechu, lebo strecha už je 

opravená. Úplne nová strecha. Opláštený celý zimný štadión. Neviem či technológiu som už, 

technológiu som povedal hej a mnoho, mnoho ďalších vecí, ktoré úplne zmenia vlastne celý 

tento zimný štadión a to len ešte v tej sume 1 350 tisíc euro. Operujete tu so sumou, že už boli 

investované. Áno boli investované. Z vlastných zdrojov sme museli investovať, lebo zimný 

štadión už by bol otvorený. Pán poslanec viete dobre, lebo vy ste boli predtým pri vláde, že 

vlastne kompresory museli ísť 24 hodín denne, aby čpavok neunikal. Lebo vlastne ten čpavok 

vzniká podtlakom a jakmile vypli sa kompresory, tu je pán riaditeľ, tak ten čpavok začal 

prenikať na povrch ľadu a ľudia boli ohrození, že sa môžu otráviť čpavkom. A nikoho to úplne 

nikoho to s prepáčením škaredo poviem nesralo, že my ideme na časovanej bombe, ležíme na 

časovanej bombe, deti sa korčuľujú na časovanej bombe, lebo keby vypadol prúd, tak vlastne 

ten čpavok by sa dostal na ten povrch. Takže každý vedel, že sú tam deravé rúrky, ale jak sme 

to vyriešili? Jak ste to vyriešili? No zapli ste kompresory nech to ťahá, ťahá, ťahá hej ten čpavok 

naspäť, nieže sa ten čpavok dostane cez povrch. Aj párkrát sa dostal, lebo moja sestra tam 

pracuje hej. Tak mi poukazovala, že sú obrovské fľaky a len, len, len ako to vlastne rýchlo 

vyrezali dieru, zaplátali tam ľad, dali tam čistú vodu, zapli kompresory aby ľudia nevideli, že 

uniká na 10-tich miestach čpavok. Ako neuveriteľné. My tu ako riešime CO ochranu hej civilnú 

ochranu obyvateľstva a nám čpavok na 10-tich miestach pod ľadovou plochou unikal. Tých 
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400 tisíc bolo okamžite vysunutých zdrojov, finančných zdrojov mesta, aby sme tú ľadovú 

plochu dali, aby sme ju vybudovali novú. Je tam neviem koľko tisíc ani neviem koľko 

kilometrov nových rúriek pod tou plochou a v žiadnom prípade to nebola technológia, ktorá sa 

teraz bude meniť. Takže iba ľadová plocha je opravená v tej sume. A tá ľadová plocha je 

opravená tak, že už môže fungovať celoročne nakoľko sme si tam dali tú požiadavku, že aby 

tam bol zosilnený betón s pancierovým povrchom a aby sa tam mohol aj hokejbal v lete hrať, 

nakoľko sme ešte nevedeli. A čo je priorita. Priorita poviete, že zas dakomu, zas to je také 

populistické, že krytá plaváreň. Pre mňa nie je krytá plaváreň nikdy, ani nebola priorita. Krytá 

plaváreň v každom meste musí byť čerešnička na torte, keď už všetko v meste opravené 

a nemáme kde dať 300 tisíc ročne. 300 tisíc by nás stála krytá plaváreň v našom meste. Údržba 

a energie a správa krytej plavárne. To hovorím o minime o 300 tisícoch. Pre mňa priorita sú 

deti. A deti a budú a budú a budú stále len deti, lebo oni sú naša budúcnosť. A kvôli tomu som 

taký šalený a posadnutý s detskými ihriskami nech deti idú vonka nech sa hrajú na detských 

ihriskách, nech futbal hrajú a hokejisti. A tu je už minimálne 60, 80 malých detí, ktoré hrajú 

hokej a nevedia rozvíjať svoju športovú aktivitu, lebo nemajú kde trénovať. Len 3 mesiace 

trénujú a potom tí rodičia, tých rodičov by som sa chcel spýtať, alebo choďte sa spýtať pán 

poslanec, ktorí chodia ráno o tretej a verte tomu, že máme takých rodičov, ráno o tretej chodia 

do Košíc trénovať. Toto je normálne? Aby okresné mesto a tí rodičia, ktorí chcú pre svoje dieťa 

to najlepšie a chcú, aby v tom hokeji sa rozvíjalo, aby  ráno o tretej vstával s chlapcom, aby 

išiel na tréning do Steel Arény. Alebo do tých ostatných jak sa volá, na tie ostatné ľadové 

plochy. Sú takí rodičia. Do Rimavskej chodia. Do Spišskej chodia, do Košíc chodia. My sme 

okresné mesto? Veď my nie sme okresné mesto. My sme hanba hej. My sa môžeme hanbiť, že 

rodičia musia cestovať a, a zo života si zobrať denne len na cestovanie 3 hodiny len kvôli tomu, 

aby synovi zabezpečili. Tak kvôli tomu nech to stojí čo to stojí musíme ten zimný štadión tu 

mať, aby tieto deti potom povedali, že no načo budem bývať v Rožňave, alebo v  

Betliari, alebo v Kružnej. No načo. Radšej sa presťahujem do Košíc a mám to na 20 minút toto. 

A tak nám odchádzajú ľudia, lebo nemáme infraštruktúru v tomto meste vybudovanú. 

A športová infraštruktúra je veľmi dôležitá. Zato sú tie detské ihriská, aby sa ľudia tam 

stretávali. Vznikajú tam priateľstvá a nielen deti, priateľstvá detí, ale vznikajú tam aj 

medziľudské vzťahy. Konečne ľudia sa spájajú, porozprávajú sa mamičky ako sa máš, o svojich 

problémoch kým sa deti hrajú a o toto mi ide. Aby ľudia sa konečne spájali a mali priestor kde 

sa stretávať. Zato sú detské ihriská, zato sú tie športoviská teraz momentálne v takom trende. 

Žiadna, že ako bolo posunuté, že zimný štadión je priorita na 8-mom mieste. Alebo dačo. To 

ste nie, to nie ja som dal. Hej určite som nedal. Pre mňa sú všetky športoviská aj dopravné 

ihrisko, aj kúpalisko. Tam, kde sa ľudia stretávajú, cítia sa dobre je priorita. Takže 3,7 milióna 

máme, milión už máme hej, 350 tisíc treba nám z úveru, keď tak, keď zoženieme. Ďalší 1,5 

milióna z ministerstva cestovného ruchu, z KSK. Len keď KSK, kde už teoreticky môžem 

povedať, že mám prisľúbených 300 tisíc tak na polovičku zimného štadióna už máme krytie. 

Nepotrebujeme úvere. Ale zatiaľ sú to len sľuby. Sú to sľuby a zato potrebujeme ten úver, aby 

sme vedeli vyrovnaný rozpočet urobiť. Že áno keď sa tieto sľuby naplnia, tak tie peniaze sa 

nám zvýšia a nebudem musieť čerpať ten úver. Dostavba krytej plavárne. No v žiadnom 

prípade. Už pracujeme na tom, čo som vám na začiatku povedal, na všetkom pracujeme. Aj tu 

okej tlačím pána predsedu Trnku KSK, že krytá plaváreň už sa robí projektová dokumentácia, 

už je hotová môžem povedať. Už sa rieši stavebné povolenie a krytá plaváreň bude 

v kompetencii KSK. Takže budeme mať krytú plaváreň. Samozrejme čas 9 miliónov, okolo 8, 

9 miliónov. Bude veľmi krásna. No zatiaľ treba ešte potom ten ďalší krok. Pochopím aj pána 

Trnku, že 8, 9 miliónov ešte bude treba zohnať. Bude to na Rožňava bani pri SOŠ služieb hej. 

A celú, celé to financovanie bude znášať KSK. A nám sa zvýši 300, 400 tisíc. Takže aj na tom 

pracujeme. Ale stále tu hovoríte, stále tu hovoríte, že už ani neviem kde, čo robíte. Ako zimný 

štadión nebola ani dokumentácia. Všetci ste si robili voľby, že zimný štadión postavíme. Teraz 
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ideme stavať, už je zle. Ale nebola ani dokumentácia. Za 40 rokov nikto neurobil projektovú 

dokumentáciu o zimnom štadióne. My už ho ideme, staviame, už prvú polovičku ideme 

postaviť, zle je. V Nadabulej sa postaví ihrisko, pozor nie Domikove ihrisko. Deti okres všetci 

tam začnú chodiť. Jedna krásna oblasť to bude. Z tej džungle urobíme jeden životatvorný 

priestor, kde ľudia, aj tí, čo tam bývajú Nadabulčania pochopia, že wau konečne budeme mať, 

konečne nebudeme dajaký šedý fľak na rožňavskej mape. Ale bude tam krásny jak sa areál, kde 

budú hrdí už aj Nadabulčania. Verte tomu, že budú hrdí na to, že aké majú tam krásne priestor, 

že myslíme aj na to. Nieže zas Domik a furt ten futbal. O 200 detí sa staráme v klube. Fakt sme 

unavení z toho s manželkou. A takéto primitívne útoky, že futbal aj pán Ambrús futbal a všetci 

len futbal, futbal, lebo to je taká citlivá téma. Áno je to citlivá, lebo chránim svoju rodinu, lebo 

soboty, nedele trávime na ihriskách. Môžu to potvrdiť hlavne moja manželka, moje deti, čo sme 

si mohli užívať náš komfort, čo sme si predtým užívali a staráme sa o 200 detí a vy tú citlivú 

tému, že futbal, futbal. Jakmile skončíme odovzdáme mestu celý futbal. Teraz vám môžem 

verejne, viete koľko to bude stáť? 150 tisíc futbal. 150 tisíc bude stáť mesto, keď odovzdáme 

my ako rodina futbal do mesta. Verte tomu. Nikto to nebude robiť. Ekonómku nikto nebude 

zadarmo robiť, štatutára nikto nebude robiť zadarmo, usporiadateľa, rozhodcov, trénerov. Celý 

ansámbel 150 tisíc stojí. Viete koľko dostávame z mesta? 30 tisíc. Z 30 tisíc robíme 150 tisíc 

euro. A furt to citlivá téma futbal. Takže nehovorte, že nechcete tu naštvať dajaké emócie. Vy 

viete dobre v týchto bodíkoch ako ste to tam poposúvali. Plat primátora 4, každému som, alebo 

znížil som plat primátora, 4 roky som neprijal plat. Rozdal som medzi. Si myslíte, že keď 4 

roky rozdávate chudobným ľuďom, dôchodcom, detským domovom. Myslíte si, že to len 

chytím nehnevajte sa to bolo len na tých 4 roky. Už ďalej to nebudem robiť, lebo ja som sa už 

teraz nevzdal. Myslíte si, že tí ľudia čo. Tak isto požadujú tieto veci. Takže tak ako ste mohli 

vedieť, tak sa treba spýtať, že Mikuláša. Viete koľko stál Mikuláš? Poďme už teraz budem 

úprimný. Viete ja na všetko mám argumenty. Vyše 5 tisíc stál Mikuláš. Neriešim to z platu, ale 

z OZ Dovaj podpora športových a kultúrnych podujatí hej. Koľko stál dôchodca, koľko stáli 

teraz detským domovom  sme dali darčeky za 1 500 euro. Veď si to len treba sledovať. Si 

myslíte, že odkiaľ sú tie peniaze. Že sa mám vzdať platu? Veď som sa vzdal platu. Veď práve 

preto je to také, že trošku chcem aby sme aj my boli trošku k občanom taký otvorení, že aj my 

vieme si trošku znížiť platy, nemôžme chcieť, nezvyšovali sme teraz dane, nezvyšovali sme 

teraz poplatky za smeti, za nič hej. A tieto útoky fakt zas to bolo taká podpásovka hej, že 

neklesá, znížiť plat alebo takto. Všetky ako, môžem vám všetky organizácie pozrite za 30 tisíc 

tento rok sa usporiadali všelijaké organizácie, ktoré ma poprosili, ktoré mesto tu ste mali pani 

Andrejku, ktorej sme neodsúhlasili 1 500 euro na jej výstavu. Kto to zaplatil. Som jej sľúbil, že 

jej to zaplatím. Takže tieto útoky pán poslanec Balázs si taktiež nechajte pre seba. Tak kvôli 

tomu, že a primátorov plat neklesá hej. Že má odsúhlasený vyšší, že sa znížili v organizáciách 

sa zníži. Takže aby som ti len ja ti, ja ti len vysvetľujem, že nemusíš sa obávať, ja tie peniaze 

neprejem, nenechám si pre svoju rodinu, ale nechávam to ľuďom, ktorí to potrebujú. Ako sú 

sto bezdomovci teraz sme mali včera sto bezdomovcov, ako sú to deti v meste, balíčky sa im 

nakupujú, ako je stage, keď bolo treba zaplatiť, ako je na novoročný ohňostroj bude robiť. Nič 

mesto neplatí. Nič. Len si spomenul to. Ja iba hovorím, že to. Len ty si vyvolal emócie hej, že 

si jak sa. Hovoril? Takže financovanie týchto všetkých projektov hej, my chceme všetko, že 

aby všetko išlo z fondov. Mesto nič neprispeje. Ale, že ihrisko príklad poviem v Nadabulej 

v hodnote 1,8 milióna a mesto tam prispeje 300 tisíc. Ale mesto získa 1 800 tisícové ihrisko. 

Nie Domikove. Mesto. Stále opakujem o meste. A toto sú ďalšie projekty, aby konečne a pre 

mňa je priorita teraz, aby detičky, máme tam 60, 70, máme tam veľmi dobrých ľudí, sú tam, je 

tam teraz taký fanatizmus v tom hokeji, že pre mňa je priorita, aby ten hokej čo najrýchlejšie 

išiel. Aby tie detičky rástli, aby mali podmienky a budeme na nich o 5, 6, 7 rokov, lebo to nie 

je jednoduché vychovávať. Toto ešte je len začiatok. Som povedal aj chlapcom, ktorí sa venujú 

týmto deťom, že to je ešte len začiatok. Potrvá to 15 rokov mi to trvalo, kým som postavil 
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pyramídu. 15 rokov a oni sú možno teraz v 3, 4. Takže hovorím, len vydržte, nebudete mať 

ľahkú cestu, ale ja vás podporím, aby z týchto maličkých chlapcov o 15 rokov, bo sú to 16, 6 

ročné deti, 5, 6 ročné deti, tak si predstavte, že 21 ročný už nám budú hrať o 15 rokov budú 

nám hrať mužskú ligu. Už konečne bude taký mužský hokejový klub tu u nás taký z našich jak 

sa volá. A keď budeme chcieť vyššie, tak si zavoláme ešte lepších. Ale toto je pre mňa priorita 

pre deti zabezpečiť všetko, aby rodiny tu zostali v našom meste. Takže zato riešime vlastne 

financovanie zimného štadióna a potrebujeme to len zatiaľ vykryť úverom a pre mňa je 

prioritou, aby úver sme čo najmenej museli použiť. Aby som zohnal tie zdroje jak som povedal 

cestovný ruch 1 500 tisíc, KSK 300 tisíc, SZĽH 500 tisíc. A plno ďalších fondov je a ja  budem, 

to je moja práca a, a keď potrebujem pomoc, tak pán zástupca je ochotný mi stále pomôcť pri 

tých ostatných doriešovaní. Sme dakde asi ušli už. Ako hej. Rozvášnil ste ma. Pán Kobezda 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ja len s faktickou poznámkou. Ja som si hneď vygúglil ten zimný 

štadión, ktorý ste hovorili pán kolega. Snáď ste ho určite videli, tak je omnoho menší a je to 

bez tribúny. Je to čisto len ľadová plocha na to, aby naozaj sa využíval ten čas. Myslím si, že 

náš štadión bude oveľa lepšie na tom a bude sa využívať na oveľa viac podujatí ako na tom 

Liptovskom Hrádku. A plus jedna poznámka pán kolega. Trošku vďačnosti je veľmi podstatné 

mať, pretože stále len ako keby atakujete. Ale podľa môjho názoru sa tu hýbu veci veľmi 

dobrým smerom. A boli ste v zastupiteľstve aj predtým a dajme tomu šancu. Ale podľa mňa 

súhlasím s pánom primátorom.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja len poďakujem Robovi, čo povedal. Tiež som mal to isté 

pripravené. Porovnávať tréningovú halu malú so zimným štadiónom je asi neadekvátne. Všetko 

chce trpezlivosť a možno trošku pokory. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Breuer. 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Pekný deň prajem. Ja len tiež, už ste tu všetci zopakovali, a aj Ďurimu chcem povedať, vážim 

si ho, že čo všetko robí a ako robí, ale fakt porovnávať štadión v Hrádku s naším, keď ho možno 

ani nevidel to je ako porovnávať autá. Že aj ja mám auto, aj ty máš auto, ale moje stálo 30 tisíc 

a tvoje 100 tisíc. Je tam asi iná výbava, aj nejaká značka. A ďalšia vec ešte k tej plavárni. Ja 

som zisťoval v Trebišove ako je to s plavárňou, lebo môj ujo tam robí. Chodí denne plávať 16 

ľudí na tú plaváreň. Za celý deň 16 ľudí. Pracuje tam 17 zamestnancov. Je to porovnateľné 

mesto s Rožňavou. Povedal mi, že keby to nemali cez fondy určite by zavreli tú plaváreň a na 

celom severe sa zatvárajú plavárne. Takže treba si zisťovať ohľadom plavárne nejaké veci, že 

koľko to stojí. Viem, že je to služba pre občanov, ale či kvôli 16-tim ľuďom sa to oplatí. 

A v Rožňave ani nie je taká tradícia, čo sa týka plávania. Oni tam majú aj oddiely a nevyhovuje 

im to a nezarábajú na tom, alebo ani nemajú na tom nejaký zisk. Keby sme fakt len premietli 

tých 17 zamestnancov, to už by nás stálo možno 170 tisíc mesačne. Takže tak. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Kobezda. 
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p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ja len doplním kolegu Breuera. Aj v inom meste, nebudem ho menovať, tiež zatvárajú v rámci 

týchto finančných opatrení plaváreň, pretože je nerentabilná a naozaj tá návštevnosť je veľmi 

slabá.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakuje pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega Balázs neviem, nezachytil som presne, že z čoho ste vychádzali, že zimný štadión 

nie je priorita pre občanov mesta. No ja som pozeral program hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja na roky 2023 – 27, ten myslíte? A nevšimol som si, že by tam bol nejaký, 

že prieskum verejnej mienky občanov, že čo je pre nich priorita, čo pre nich nie je priorita. No 

nejaké poradie musíte urobiť hej. Keď máte, že 10 vecí, ktoré chcete robiť, tak môžete spraviť 

poradie. A môže to byť podľa nejakej, že dôležitosti, ale predpokladám, že to by sa robilo 

potom, keby to bolo podľa toho, že čo chcú občania, tak sa spraví nejaký prieskum verejnej 

mienky. A neviem o tom, že by sa taký prieskum robil niekedy. Potom, potom môže byť priorita 

poslancov hej, že poslanci resp. tí, čo zostavujú a môžete potom to spraviť len náhodne akože 

v abecednom poradí alebo nejakom, že toto sú veci, ktoré chceme robiť. Hej akože program 

hospodárskeho rozvoja, sociálneho rozvoja je v podstate taký, že wish list po anglicky. Po 

slovensky list Ježiškovi hej, že toto všetko by sme chceli. A teda pokiaľ ide o to, že, že či, či 

teda je to priorita, či to nie je priorita ja posledných 14 rokov som takmer každý rok išiel si 

niekoľkokrát zakorčuľovať na verejné korčuľovanie a vždycky bolo plno. Hej akože 

nepamätám sa, že by som prišiel a by  som sa korčuľoval na poloprázdnom štadióne. Vždycky 

bolo narvané a musel som kľučkovať. Popoludňajšie korčuľovanie rodičia s malými deťmi, 

večerné korčuľovanie mládež, tínedžeri, mládež. Plné. Akože stretol som sa ešte s takými 

názormi, že prečo teda to verejné korčuľovanie nie je častejšie. No pokiaľ viem nie je častejšie 

preto, lebo proste je využitý ten štadión. Hej chodia áno tuná z tých Košíc, ktorí si zaplatia, 

zaplatia komerčnú sumu, ktorá pomáha znižovať to, čo mesto dotuje, lebo, lebo zimný štadión 

musíme dotovať. Ale tým, keď to prenajmeme nejakým košickým hokejistom no tak, tak oni 

zaplatia komerčnú sumu, ktorá pre nich je, je výhodná a pre nás tiež, lebo nám pomáha 

dofinancovať fungovanie, fungovanie zimného štadióna. Chodia korčuľovať 

v predpoludňajších hodinách školy pokiaľ mám správnu informáciu. Čiže, čiže ako je to využité 

a fakt je, že máme zimný štadión v Rožňave 40 rokov plus mínus 40 rokov. A 40 rokov ten 

štadión funguje 2 maximálne 3 mesiace z 12-tich. Prečo? Lebo nie je opláštený. Teraz keď ho 

opláštime tak bude v prevádzke neviem 8, 9 mesiacov. Hej nebude 12 určite, lebo keď budú 

vonku 30-tky teploty tak sa nebude, neoplatí ten ľad robiť. Takže nebude 12 mesiacov, ale tá 

plocha, ktorá bola urobená už v tej prvej fáze rekonštrukcie je  taká, že sa dá ten, tá, ten priestor 

využívať aj keď nie je ľad. Čiže keď sa ľad rozpustí, tak sa tam môže nejaký pozemný hokej 

hrať alebo niečo také. A keď to, ale keď to bude opláštené tak tá sezóna bude nejakých 8 

mesiacov, povedzme 9 a už sa tu budú môcť hrať aj nejaké súťaže. Lebo keď máte štadión 

proste len od polovice decembra do polovice februára, do konca februára no tak tu nemôžte 

hrať žiadne súťaže. Lebo tie súťaže sa začínajú niekedy v septembri, októbri, končia niekedy 

v apríli. No takže, ale mne ide hlavne o to verejné korčuľovanie. Akože koľkokrát som tam bol, 

nechodím tam stále, ale koľkokrát som tam bol, tak ten štadión bol plný. Takže to je pre mňa 

také, že, že či to Rožňavčania chcú. No a určite hej, určite nie všetci sa chodia korčuľovať. Nie 

každý sa vie korčuľovať, nie každého to baví, ale ten štadión je naozaj využitý aj na takéto 

rekreačné korčuľovanie pre všetkých okrem toho, že tam chodia tí, čo trénujú. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakuje pekne. Pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Vy ste kolegovia teraz mimo. Vy ste ma nepočúvali. Vy ste ma nepočúvali. Klzisko máte, 

chodíte sa korčuľovať. A ja sa vás pýtam a poukladám vám fakty na stôl, že či to je priorita dať 

4 milióny z vlastných peňazí na klzisko, keď klzisko máme. V Hrádku ho postavili za 1,8 a my 

dáme ďalších 2 navyše za to, lebo chcem mať hľadisko neviem pre koľko ľudí hej lebo máme 

väčšie klzisko. Ale ja sa, ja sa vás len pýtam, že či toto je priorita. Máte to PHZR dakde dajakú 

chronológiu tam museli spraviť asi na základe dačoho. A, a pozrite sa svojim voličom do očí 

a opýtajte sa, že či zo spoločnej kasy, alebo že či trebalo vybrať úver na to, aby sme len 

dobudovali, alebo vlastne rozšírili klzisko o niekoľko mesiacov využívania naviac. Takže ja sa 

vás len pýtam. Takže ja žiadne populistické nič, nič, nič. Ja sa vás pýtam hej. Prosím? Dobre. 

Dobre. A takže fakty a prosím vás len o zamyslenie. Pán primátor futbal. Ja som ti na futbal 

neútočil, je to tvoje dieťa, ty sa tomu venuješ s tvojou rodinou, to je v poriadku. Venuj sa tomu. 

Je, nie je pravdou to, že futbal dostáva od mesta 30 tisíc eur, ale ja sa neponížim teraz na to, 

aby som tuná začal menovať v podstate všetky zdroje, ktoré na to idú. Alebo všetky prostriedky, 

ktoré sú ušetrené zo strany mesta. Na to sa ja neponížim. Ale, ale nie je pravdou, že 30 tisíc 

dostáva vlastne futbal od mesta. Ale to je tvoje dieťa, s tvojimi deťmi sa o to staráš, s tvojou 

rodinou, veľa roboty do toho investuješ. Super to robíš. Tú pyramídu si tam postavil, strašne 

veľa detí je pod tebou. Takže len, len to nie je za 30 tisíc, ale sme radi, že aspoň dačo funguje 

v Rožňave, aspoň ten futbal, lebo je to pod tvojimi krídlami. A z tvojej pozície to v podstate 

vieš tlačiť dopredu, takže sme radi. Tak isto do Nadabulej, že sa investuje. Dačo sa spraví. Tá 

futbalová infraštruktúra  aj v Rožňave. Ale jednu vec vás chcem upozorniť, že klzisko sme mali, 

aj máme. Hej aj opláštiť sa dalo, aj o tom sa riešilo, aj, aj technológia sa vymenila. Ale zároveň 

sa vás opýtam, skúste mi pán koleda Kuhn povedať, alebo pán primátor, ktoré okresné mesto 

nemá plaváreň. Toto je rečnícka otázka. Iba Rožňava. Iba Rožňava. Všetky ostatné mestá majú. 

Hej.  

 

p. primátor Michal Domik 

Aj Revúca. Revúca? 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Myslím si, že pri daktorej, daktorej škole má. Nie som 100%-tne presvedčený, ale myslím si, 

že má. Ale preveríme to. Dobre? Takže my nebudeme mať, lebo Trnka toto sľubuje 6 rokov. 

Hej. Takže, takže toto sú...No dobre skúsme si to pozrieť, či keď ideme Rožňavu s Poltárom 

porovnávať poďme, poďme hej. Otázka znie tak, dobre ja som bol v tom, že aj Svidník, aj 

všetky tieto Stará Ľubovňa majú. Tak viem, že aj Revúca pri daktorej učňovskej škole, alebo 

pri daktorej SOŠ. Ale nie to je podstata. No a kolegovia my sme volení občanmi a preto by sme 

mali rešpektovať, keď, keď o čo majú tí ľudia záujem a podľa toho sa aspoň ako tak snažiť 

vlastne zariadiť. A populizmus. Toto nie je populizmus. Ja vás o žiadam o zamyslenie. Či do 

tohto treba investovať bez dotácií. Čo sme tuná počuli vymenované tie milióny väčšinou boli 

len tak, že požiadame, skúsime, stadeto máme prísľub. Keď to bode tak, ak to urobme lebo zase 

sa tu nechá dajaká hodnota, po nás dajaká hodnota v meste zostane. Len nech to nie je tak, že 

dostaneme milión a my dáme svojich 3 milióny, alebo ešte na konci to bude viac, lebo ešte budú 

naviac práce, ktoré teraz ešte nevieme. Takže, takže to bude viac. Takže a, a takto sa vyjadrovať 

pán primátor, že my poslanci sme zapli dajaký kompresor. Ja som nebol pri žiadnej vláde, pri 

žiadnom vedení mesta. Ja tu sedím v tejto poslaneckej lavici jak som sedel predtým. A ja žiadne 

kompresory nezapínam. Toto je populistické pán primátor. Prosím ťa, drž sa toho, že reálnych 

dajakých poznámok, alebo vyjadrení. Teraz sme pri vláde mesta, kde si sedíte vy so svojím buď 
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vedenie mesta, alebo s poslaneckým klubom, ktorý napr. ani zimný štadión nedáte, ani 

autobusovú zastávku nedáte najprv cez zastupiteľstvo, že čo bude. Takže vy to riadite. My 

poslanci neriadime. My stlačíme gombík hej a na finančnej komisii mi pán zástupca povedal, 

že tým pádom, že klzisko bolo schválené v rozpočte, tak klzisko je schválené, ideme do toho. 

To znamená, že okrem rozpočtu by sme ostatné body nemuseli mať na zastupiteľstvách, keď 

sa takto pozrieme. Takže môj, môj pozmeňovací návrh je taký, že investuje sa len do 

investičných projektov nad 1 milión, kde bude dotácia minimálne 50%. A keď nebude tých 

50%, tak do takých kapitálových investícií mesto bez súhlasu zastupiteľstva by nemalo ísť. To 

je môj poslanecký návrh. Prejde, prejde, keď nie tak samozrejme ten je to na vás. Ďakujem 

pekne. Hej bolo to len na vaše zamyslenie. Že keď nebudú k tomu tie ostatné dotácia, či do 

celého takéhoto rozsahu treba z vlastných zdrojov ísť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Keď môžem ja ešte odpoviem. Bo boli tu niektoré. Spätne si pozrite vás 

príhovor pán poslanec Balázs. Vy si ani neuvedomujete, že už to máte v sebe. Hej. Mesto 

Rožňava ide z vlastných postaviť 3 milióny 700 tisíc štadión. Povedali ste to. Ľudia bojte sa, 

ide z vlastných. Ja som tu hovoril pred chvíľou 10 minút aké zdroje a keď náhodou tieto zdroje 

nezískame, nemusíme ísť ďalej. Vy poviete no nejdime ďalej, budeme mať za 1 milión 350 

tisíc opláštený zimný štadión s novou technológiou, zázemím pre hokejistov, s tribúnou hej 

atď., atď. Zas bude to lepšie ako to bolo 40 rokov. Jednoducho. Nebudem tu rozprávať. Bolo 

to pre viac otočili ste, že 30 tisíc euro sa, nie len 30 tisíc euro sa dáva do futbalu. V Rimavskej 

je to 200 tisíc, v Stropkove je to 170 tisíc. Nie ale podstatné, lebo vy ste zas išli do tohto. Viete 

dobre. Hovorím Rimavská okresné mesto, Stropkov okresné mesto. Stropkov 170 tisíc dáva do 

futbalu, Rimavská 200 tisíc a stále rozprávam o priamych, čo dávajú do klubu. Nepriamych 

Stropkov 60 tisíc, Rimavská 80 tisíc nepriamych. Rožňava 20 tisíc je na údržbu futbalového 

ihriska. Na to ste cielili, že ešte 20 tisíc ide aj na údržbu. Na kosenie a na správu ihriska 20 tisíc. 

Ukazujete, že nie. Toto je, toto je všetko čo sa riešilo v rámci. Aby som neodbočil 30 tisíc oproti 

170 tisíc a 200 tisíc v iných mestách a môžem Púchov 500 tisíc a môžem takto ešte vás trošku 

Púchov 17 tisícové mesto 500 tisíc. A ja sa pýtam, mne je jedno, nechcem do futbalu. Odkiaľ 

oni vlastne, hľadám tie zdroje, že odkiaľ môže dakto dať len do futbalu 500 tisíc, keď my do 

celého športu dávame 90 tisíc. A tu bol dakde návrh, že znížte dotácie do lebo to robia v iných 

miestach. No jasné, keď majú rozpočet 900 tisíc do športu a my máme 90 tisíc, tak samozrejme 

z tých 900 tisíc idú na 700 alebo na 600 tisíc a my máme z 90 tisíc, čo už roky bolo to 

poddimenzované ešte ísť nižšie. Takže aby, aby aj na to. Chronológia. Tam neni žiadne neni 

stupne 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8. Pozrite si to. Neni tam napísané, že čo je priorita. Tam sú len 

rozpísané priorita hej, no zarážky tam sú, ale nie je tam bodovanie, že... Ale nejdem podľa toho 

poradia, že jak hovoríte, že na 8. mieste. Všetko čo tam je napísané je priorita mesta, aby sme 

to mali. A hoc kde môžete preskakovať. Vidíte, že na 8-čke je zimný štadión, tak doprčic ta 

nejdeme podľa chronológie jak vy ste povedali, že ideme, robíme to chronologicky. Ta asi sme 

urobili chybu, lebo sme nešli podľa toho, ale skočili sme rovno na zimný štadión, ktorý je na 8. 

mieste. Všetko čo tam je vypísané, napísané a môže pani Tamásová mi to aj ukázať, že čo je 

veľmi dôležité, čo sme si tam napísali hej a je jedno, lebo ideme podľa toho, že ktoré keď je 

fond na to, tak ideme do toho. Ale toto sú tie priority. Čo sa týka obvinenia, alebo takto, že my 

sa budeme zodpovedať našim občanom. Určite máte pravdu. Pri tejto nervozite, alebo pri 

takejto, týchto útokoch ja tak isto svojej rodine môžem vysvetľovať, že predtým som mal 1700 

hlasov a ďalších voľbách som mal raz toľko 3400 hlasov a všetci poslanci, som si skontroloval 

mali viac. Nás môže len to upokojovať, že tej väčšine obyvateľov robíme dobre a robíme tú 

prácu dobre, lebo toto sú výsledky potom, keď nám dajú vysvedčenie občania nášho mesta. 

A prvé 4 roky nám dali také vysvedčenie, že všetci poslanci dostali viac hlasov a sám primátor 

dostal o 100% viac hlasov ako v prvých voľbách. Takže pre mňa toto je vysvedčenie. Aby 
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ľudia, tá väčšina, nevyhoviem každému, ale toto je veľmi pre mňa dôležité a toto ma ukľudňuje 

a toto ukľudňuje moju rodinu. Viete robil som prvé 4 roky. Videli ste koľko. Lebo moja rodina 

nebola stotožnená s tým, že počítajú tak isto na facebooku hanlivé slová na moju osobu, alebo 

na vedenie, alebo takto hej. A ja ich musím učiť hej, viete sú aj takíto ľudia. Dovtedy nezažili 

toto. Zato hovorím, že sú tie slabé chvíľky, keď poviem, že no stačilo už toto, lebo niektorí idú 

už na hranu dakde úplne debility, že čo sú schopní vygenerovať na facebookových stránkach. 

Povedali ste, pozrite si spätne. Vymenila sa technológia. Nie. Ešte raz zdôrazňujem. Nieže 

vnútite dakde dakomu, že sa vymenila technológia. Žiadna technológia sa nevymenila, 

vymenila sa len ľadová plocha. To nie je technológia. Technológia sú tie kompresory, ktoré 

boli obrovské, ktoré zožrali nám aj hlavu. Tie kompresory, tie staré kompresory sa museli 

zapnúť kvôli tomu, aby čpavok nevyšiel na povrch, lebo tie kompresory fungujú pod tlakom. 

Netlačia čpavok, to by bolo vyrazilo by gejzír, ale ťahajú. Jak mile vypol sa kompresor, ten 

starý kompresor, tak vlastne už z tej rúrky už, už išiel ten čpavok hore na povrch jak sa volá 

ľadu. Hej takže ťahalo. Ten kompresor musel byť stále zapnutý 3 mesiace v kuse, lebo keď 

náhodou vypli ho, tak už zelený fľak a už sestra volala, že máme 5 takých. Pán riaditeľ môže 

to ozrejmiť, už bolo 5, 6 zelených fľakov, že musíme zapnúť rýchlo kompresor a ľad musíme 

vyrezať, aby ľudia nevideli. Bo by sa pýtali, čo to je to zelené? Čo vychádza na povrch niečo 

zelené. Ako možno ja si kopem, hej alebo v tomto, že takto ani nemalo fungovať, ale takto to 

bolo 3 roky. Miesto toho no jasné, každý vedel, že čo chcete s tým urobiť. To sa nedá opraviť. 

To musíte celú ľadovú plochu opraviť. Hej tak zato sme museli urgentne urobiť tú, tá ľadová 

plocha je teraz opravená hej a sú tam nové rúrky, všade nové rúrky, ktoré už boli predtým tak, 

veď máme o tom fotodokumentáciu, boli také deravé a hrdzavé hej, že ten kompresor vkuse 

išiel. A potom sme mali úsporu sa mi zdá, neviem či nie 15 tisíc euro hneď, alebo 20 tisíc. Som 

to aj propagoval potom, že 20 tisíc bolo úspora toho. Že už ten kompresor vychladil, vypol sa. 

Hej. A už v pohode. A teraz ešte bude nová technológia, ktorá ešte usporí ďalších 30% energie, 

lebo tie obrovské kom...tie kompresory tak to bolo asi neviem či 2 metrové v celosti hej. 2, 2 

kusy sme tam mali. Takže tu ako len, len taká odpoveď si myslím že. Berieme na vedomie. 

Samozrejme dáte pozmeňujúci návrh dáš. Takže to berieme tak. Takto to môže byť. Len aby 

sme fakt ako zbytočne nevtiesňali ľuďom, že z vlastných zdrojov. Som povedal, ešte raz 

zopakujem hej. Ak nebudú peniaze, povieme neberte úver. Keď nám nedá ministerstvo, keď 

nám nedá KSK, keď nám nedá SZĽH hej. Tak poviem, že no dobre, stačí nám táto polovička, 

ktorú máme vykrytú z 1 milión 350. Ale už tu vám hovorím, že KSK, som tam poslancom, 

prisľúbil tých 300 tisíc. Takže už máme 1 300 tisíc vykrytých a len 50 tisíc budeme z vlastných 

zdrojov. A tú druhú polku je, je o tom, že či odsúhlasíte, alebo nie. Určite bez vás poviem, 

nepoviem, že no a ideme teraz za 1 celá, 1 milión 350 tisíc vybrať úver, lebo nikto mi nedal 

peniaze. Ani zväz, ani ministerstvo, ani fondy som nezískal na to. Hej takže ešte je tam strašne 

veľa vecí, ktoré ešte vieme tie zdroje zohnať. A určite neni to, že aby som ja len úver vybral 

a jednoducho to je najhoršie hej, keď dakto vyberie úver. To je najjednoduchšia cesta. Druhá 

najjednoduchšia je z vlastných zdrojov hej, ale presne ja stále vyberiem najťažšie cesty. Lebo 

keď vyberiem, získam z ministerstva, získam z KSK, čo sa nám zvýši? Vlastné zdroje ktoré 

môžeme použiť kde? To čo najviac ľudia vidia chodníky, cesty hej, parkoviská a do toho vieme 

potom investovať. Určite nechcem minúť peniaze na takéto. Ale potrebujem aby ten rozpočet 

bol vyrovnaný, potrebujeme to kryť s týmto úverom aby tieto budúce investície aby boli kryté. 

Nič iné. Kvôli tomu je ten úver, teraz monetárne na riešení. Dám ešte slovo zástupcovi nech sa 

páči.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pene, zamyslel som sa nad slovami Juraja. Politologické okienko. V prípade, keď 

hovoríš o súčasnom stave zastupiteľstva, hovoríš vy, vy, vy. To je vedenie mesta, to je 

poslanecký klub. V prípade, keď hovoríš, keď si bol poslancom v predminulom volebnom 



24 
 

období, keď si bol možno podporovateľom bývalého primátora, vtedy už sa trošku od toho 

dištancuješ, už si bol len nezávislý poslanec, ktorý bol sám. Aj vtedy potreboval primátor 

vtedajší podporu. Aj vtedy mal určitý okruh poslancov, ktorí ho v jeho rozhodnutiach 

podporovali, ktorí schvaľovali rozpočet, schvaľovali projekty,  schvaľovali akým spôsobom sa 

bude mesto poberať. To je fakt. To bez toho by žiadny primátor, ako poslanec. Tak isto ako títo 

poslanci, ktorí sú podporovatelia pána primátora. To znamená, že nemôže sa hovoriť, že teraz 

klub poslancov, ako mi to vyhovuje. To ste vy všetci. Ale treba povedať áno v súčasnosti my 

čo podporujme pána primátora, sme zato zodpovední. My sa tomu nebránime. Tak isto ako vy 

ste zodpovední, spoluzodpovední za to, čo bolo robené a akým spôsobom. Teraz nehodnotím 

kvalitu, ja hovorím len o tom ako to funguje. Funguje to tak isto ako v každom inom 

zastupiteľskom zbore. Vrátim sa k PHSR, lebo túto tému si otvoril aj na finančnej komisii, kde 

si mi hovoril práve o tom, že ľudia chcú, ľudia chcú plaváreň a nie zimný štadión. No čítam 

PHSR pre ďalšie obdobie má mesto stanovené opatrenia na realizáciu medzi ktoré parí - to je 

to skade si čerpal zrejme a prvý bod, aj keď to je len guličkou, nie je to očíslované poradie. To 

znamená je to široká téma. Prvý bod je hľadanie možnosti výstavby novej a efektívnej 

prevádzky existujúcej športovej infraštruktúry pre rekreačné športovanie obyvateľstva. Do 

tohto môže patriť čokoľvek. Aj zimný štadión je existujúca infraštruktúra a pred chvíľou bolo 

objasnené v akom stave bola táto infraštruktúra. Má svoj vek, más voje limity, má svoj 

technický stav a nebudem hovoriť o tom, že teraz mesto má fungujúci zimný štadión, kde sú 

určité technické problémy, vďaka ktorým nám to kedykoľvek mohlo krachnúť a byť zavreté 

v minulosti a vedenie mesta robí všetky opatrenia, nato aby sme toto športovisko zachovali. 

Nebudeme stavať niečo nové, keď potrebujeme opraviť, doslova opraviť niečo, čo je na hranici 

svojej životnosti. To by bol asi veľmi zlý hospodár, keby išiel stavať novú budovu školy a nechá 

hneď vedľa spadnúť starú budovu školy, ktorá vyžaduje opravu, keď ta oprava je ešte rentabilná 

a je možné ju opraviť. Tak isto tu bolo povedané, ty porovnávaš Liptovský Hrádok s Rožňavou. 

Zimný štadión s tréningovým centrom, o sume v tom prípade to funguje. Keď my poukážeme 

na to, že je to neporovnateľné, vtedy to už nie je argument. No argument to je aj na jednej aj na 

druhej strane, ale všetky fakty ako si ty sám povedal, je nutné položiť na stôl a neporovnávať 

len cenu ale aj to, že čo za tú cenu všetko je. Keby sme položili dva obdobne veľké zimné 

štadióny v podobnom technickom stave vedľa seba v Rožňave a v Liptovskom Hrádku by bol 

taký istý a potom by sme sa išli baviť o tom, že aké budú náklady na opravu, rekonštrukciu, 

dobudovanie týchto dvoch štadiónov, potom je to zmysluplné porovnávanie. Komparácia 

v opačnom prípade je skôr fabulácia. A ešte si nedovolím vynechať poznámku ohľadom futbalu 

a ohľadom takých a zaznelo to ja na komisii finančnej, teraz nehovorím konkrétne o futbale, 

ale bavíme sa o nejakej konkrétnej téme a popri tom, tak podprahovo, je vsunutá ešte aj úplne 

iná téma. A ja neviem či to je zapnutím kamier, alebo čím to je, ale áno tá téma futbalu tu 

podprahovo vždy vsúvaná je. Ja na tomto mieste tak trošku aj obdivujem pána primátora a ani 

sa mu trošku nečudujem, že občas tie emócie v ňom hrajú. Tiež by som asi nedokázal veľmi 

pokojne reagovať na také podprahové vsúvanie stále toho, toho problému a všetkého 

porovnávania len a len s futbalom. Áno, keď si prehráš toto mestské zastupiteľstvo, spomínal 

si ten futbal. Tak isto nehovorím, spomínal si ho, aj keď ukazuješ, že pán primátor. Áno ja pán 

primátor ho potom spomínal. Podprahové a v súvislostiach uvádzané veci na mestskom 

zastupiteľstve, veľa krát vedia už len tá skutočnosť, že a nebudem tu poukazovať, parafrázujem 

ťa, na to aké iné prostriedky idú do futbalu. No keby si to vôbec nebol spomenul, tak potom ti 

to beriem. Ale tým ako si to povedal, teraz nehodnotím to, že čo si povedal, ako si to povedal, 

si podprahovo istým spôsobom  túto problematiku načrtol, aby si to každý domyslel. Áno, keď 

niečo chcem povedať poviem to priamo, nebudem to podprahovo vsúvať, venujem sa jednej 

téme poviem si o tom čo chcem. Z môjho pohľadu je to trošku nekorektné. Nazvem to len takto. 

Je to tvoja, je to tvoje plné právo, ja ti ho neberiem, ja ho ani nekritizujem,  politika je presne 

o tomto. Je to, je to čo všetko je vôbec možné. Takže je to jeden spôsob politického zápasu, 
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nazvem to, boja o moc možno a pod. Veľa sa toho v minulosti popísalo čo všetko to prináša. 

Len je to možno nie celkom korektné v prípade, keď to myslíš úprimne, čo sa týka napredovania 

mesta, ale účel svätí prostriedky. Ja viem. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dve veci chcem povedať. Trošku dlhšie budem hovoriť. Najprv sa chcem dotknúť tým 

zavádzajúcim, zavádzajúcim tvrdeniam kolegu Balázsa. Že sme jediné okresné mesto, ktoré 

nemá krytú plaváreň. No krytú plaváreň nemá okresné mesto Medzilaborce. Môžete povedať, 

že ale však to je malé mestečko. Ale je to okresné mesto a nemá krytú plaváreň. Mali, mali 

kedysi za socializmu zrejme im postavili krytú plaváreň pri SOU strojárskom. V roku 2002 

učilište zavrelo krytú plaváreň, lebo nemalo peniaze na prevádzku, lebo je to proste stratová 

záležitosť. Previedli tú krytú plaváreň na mesto. Mesto ju v roku 2008 ponúklo na odpredaj, 

lebo nemalo peniaze na, na rekonštrukciu, lebo proste nebola prevádzky schopná. Predali tú 

krytú plaváreň za 5 tisíc eur súkromnému podnikateľovi len preto, aby, aby teda skúsil on 

zohnať na to peniaze. A teda pokiaľ viem, stále tú krytú plaváreň nemajú, lebo, lebo súkromný 

podnikateľ sa spoliehal, že získa eurofondy. Nezískal eurofondy, lebo kryté plavárne neboli 

práve priorita v rámci eurofondov. A vie, že, že proste pokiaľ na to nezíska takéto nejaké zdroje 

no tak, tak sa neoplatí ísť do investície, ktorá nie je zisková hej. Ktorá nebude prinášať zisky. 

Čiže Medzilaborce sú jeho z okresných miest, ktoré nemá krytú plaváreň. Revúca má krytú 

plaváreň pri gymnáziu. Má ju vďaka tomu, že do nej zainvestoval Banskobystrický 

samosprávny kraj. Zrejme prispelo, nemám detailné informácie, zrejme prispelo aj mesto 

nejakou sumou, ale hlavný investor bol BSK. Hej čiže to nie je, že Košice, mesto, mesto Revúca 

postavilo krytú plaváreň a mesto Rožňava nie je schopná. Hej my sme tu nie schopní. Hej keď, 

keď nám postaví KSK tak tiež budeme môcť povedať, že sme frajeri a máme krytú plaváreň. 

A mimochodom tá krytá plaváreň v, v Revúcej má rozmery 15, teda ten bazén, bazén má 

rozmery 15 x 7,5 m hej. To nie je 25-tka. 25 m bazén. 15 x 7,5. V Rožňave máme bazén, ktorý 

má rozmery 4 x 10 m, alebo 10 x 4? Hej čiže je trošku menší, ale máme. Kto si chce zaplávať, 

môže si zaplávať. Neprevádzkuje ho mesto, prevádzkuje ho súkromný podnikateľ. Ale 

ktokoľvek tam môže ísť, zaplatiť si, zaplávať si. Dá sa aj na 10 metrovom bazéne si zaplávať. 

Chodil som ku kamarátovi, ktorý má taký na záhrade. Dá sa zaplávať aj na 10 metrovom. No 

čiže to je jedna vec a teraz druhá vec. Že čo chcú občania mesta. No to budeme vedieť, keď 

spravíme nejakú reprezentatívnu anketu. Tak potom budeme vedieť. Zatiaľ to je špekulácia. 

Ale dobre. Akože poďme špekulovať. A teraz sa zahrám na populistického politika, ja teda 

nemám rád populistických politikov, ale trošku sa na neho zahrám. Žijeme na Slovensku. Na 

Slovensku sú 2 najpopulárnejšie športy. Futbal a ľadový hokej. Potom ďaleko za tým sú všetky 

ostatné. A skúsme spraviť anketu na ZŠ a spýtať sa detí, akému športu by sa chceli venovať. 

A ja si dovolím tipnúť, že na prvom mieste budú futbal a hokej. A potom budú možno 

basketbal, tenis a neviem čo a potom niekde dole na konci bude, bude plávanie. Lebo proste tak 

taká je situácia na Slovensku. A keď sa bavíme o tom, že sa usilujeme získať dotácie na, na, na 

výstavbu nejakých zariadení pre mesto Rožňava, no tak je pravdepodobnosť, že nám SZĽH dá 

nejakú dotácia vo výške niekoľko 100 tisíc. Je niekoľkonásobne vyššia akože nám nejakú 

dotáciu na výstavbu krytej plavárne dá slovenský, neviem ako sa to volá oficiálne, nejaký zväz 

plávania. Lebo slovenský zväz plávania je relatívne chudobná organizácia. Čo vyplýva z toho, 

že nie je to až taký populárny šport, tým pádom ani nemá toľko sponzorov ako, ako je sponzorov 

vo futbale, v ľadovom hokeji. Takže, takže ako napriek tomu, že nepoznám názor všetkých 

občanov mesta Rožňava, tak si dovolím tvrdiť, že, že ten záujem o korčuľovanie a to nie je len 

ľadový hokej, to je aj krasokorčuľovanie, ale to je tiež skôr taký menšinový žáner, ale ten 
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záujem mať, mať zimný štadión a dať deti na hokej je, je väčší ako, ako proste dať deti na 

nejaké športové plávanie alebo aquabely. A tým nechcem nejako znižovať tieto športy akože to 

je fajn, keď takáto možnosť je. Nech sa každé dieťa venuje tomu, čo, čo chce, ale realita je taká, 

že v tejto krajine futbal a ľadový hokej sú top športy a väčšina detí túži, ktorý, z tých detí, ktoré 

chcú robiť nejaký šport, lebo sú deti, ktoré nechcú robiť žiadny šport. Prečo? Niekto radšej da 

venuje kultúre. Každý nech si robí, čo ho baví. Ale proste toto sú, toto sú prioritné športy. Čiže 

tvrdiť, že tuná väčšina ľudí chce v tejto, v tomto meste krytú plaváreň a zimný štadión nikoho 

nezaujíma je, je čistá špekulácia. A ja si teda dovolím tvrdiť, že o, o ten zimný štadión bude 

dostatočne veľký záujem. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. S faktickou pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Neviem, či môžem, alebo môžem dať poslanecký návrh na ukončenie diskusie? Aby sa 

hlasovalo? Tak to som chcel pôvodne, ale som čakal, že ešte ty či sa neprihlásiš. Takže hej. 

Dobre. Takže to beriem späť, ale skúsil som, že sa to dá. 

 

p. primátor Michal Domik 

Už sme si vyjasnili, už sme si vyrozprávali. Si myslím, že už sme si to vyrozprávali. Takže 

nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána poslanca Balázsa o návrh. 

Pozmeňujúci návrh.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Investuje, mesto investuje len do investičných nad 1 milión eur, kde bude dotácia minimálne 

50% z iných zdrojov a maximálne 50% z vlastných zdrojov vrátane úverov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme páni poslanci. 

Za 2 poslanci, proti 5-ti, zdržal sa 1 pán poslanec 

 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje financovanie kapitálových výdavkov schválených 

v rozpočte na rok 2025 formou bankového úveru a žiada osloviť banky na predloženie ponuky 

na poskytnutie kapitálového úveru s postupným čerpaním do sumy 3 milióny euro a so 

splatnosťou do 25 rokov. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Som sa teraz stratil. Toľko papierov som popísal už. Hej, hej. 

Ďalej nasleduje bod č. 11, ktorým je Návrh na schválenie rozpočtu mesta Rožňava vrátane 

rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na rok 2025 a výhľadovo na roky 2026-

2027 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Komisia finančná, podnikateľská a správy mestského majetku odporúča MZ schváliť rozpočet 

mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na rok 2025 a výhľadovo 

na roky 2026 a 2027 tak ako je to predložené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prosím pán poslanec Beke 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ja len toľko by som chcel ako len k rozpočtu ako len povedať, aby to bolo aj zaznamenané, že 

niekoľkokrát som povedal ohľadom rozpadnutia sochy Illony Poshovej na cintoríne. A keď 

pozerám ako len do rozpočtu mesta, tak tam figuruje len jedna čiastka reštaurátorsky výskum 

Františky vo výške 6 tisíc euro. To je naplánované. Či sa nemohlo nájsť ako len peniaze aj na 

reštaurátorsky výskum tej sochy Illony Poshovej, lebo načase by bolo s tým sa zaoberať. 

A taktiež nevidím trebárs, že či, či vôbec niekedy v júni som, som naznačoval, že západná časť 

steny cintorína rozpadáva a je to asi zapríčinením do istej miery s kultúrnou pamiatkou 

husitskej pevnosti. Vtedy som naznačil, že dobre by bolo keď by nejaká komisia ako len pozrela 

na to a vyhodnotila. No žiaľ nezbadal som, že by, že by sa s tým niekto zaoberal. Ide zimné 

obdobie, mrazy, príde jar a znovu ešte, ešte väčšia prasklina ako len bude na stene. A neviem, 

či ešte vydrží aby sa celkovo nevyvalilo, nevyvalila tá stena. Na tieto veci by sa mohli nájsť 

nejaké tie financie. Taktiež nemyslím si, že je dobrým rozhodnutím zníženie rozpočtu 

technických služieb o 200 tisíc eur. Asi takýmto spôsobom dôjde len k postupnej likvidácii 

technických služieb ako to už aj stalo v roku 2000. Žiaľ som už pamätníkom, takže, takže 

poznám ako len, že ako to bolo v 90-tich rokoch. Taktiež mesto nenašlo financie na dotácie, 

alebo príspevky pre technické služby a potom samozrejme výsledky nemohli byť ako len dobré 

a vtedy prakticky vytvorilo mesto 2 inštitúcie a to Brantner, nie Brantner, Rozeko, Rozeko a 1. 

rožňavskú akciovú spoločnosť. Čo dokonca potom vysvitlo, že bolo to asi zlé rozhodnutie, lebo, 

lebo aj zanikli tieto firmy a znovu sa vytvorili ako len technické služby, lebo, lebo bolo to nutné. 

Teraz ešte ak, ako čítam v ďalších materiáloch bude ako len, že, že znovu k technickým 

službám bude ako len pričlenená odpadová, alebo mieni mesto ako len pričleniť odpadovú 

službu mesta Rožňavy. Tak dúfam, že to nedopadne taktiež tak ako, ako predtým v roku 2000. 

Čo sa týka kultúry tak tam taktiež zbadám, že dochádza ako len k zníženiu finančných 

prostriedkov na kultúru a propagačných materiálov. Tu by som len, len najčerstvejší poznatok 

ako len, alebo, alebo by som, by som naznačil, že predvčerom som bol v Košiciach na otvorení 

výstav pozdrav z Rožňavy na ktorej sú vystavené 429 pohľadníc Rožňavy. Žiaľ otvorenia 

výstavy z Rožňavy sa zúčastnilo dva osôb. Cestou domov som dopočul, že v rámci dní mesta 

znovu organizuje mesto, alebo mieni organizovať mesto konferenciu o Rožňave, čo je veľmi 

dobrým nápadom už od začiatku, keď v roku 2021 sa zaviedlo. Vtedy sa hovorilo aj o tom, že 

budú vydávaný ako len z odznených prednášok kniha, alebo zborník. Čo v roku 2021 aj sa stalo. 

Jedna krásna publikácia. Čo však ale už v ďalších obdobiach nemalo pokračovanie. A, 

a nedávno sa ma pýtal aj jeden prednášajúci z Maďarska, čo bolo ako len v roku 2022 či sa 

obja..., či sa vydala tá knižka. Že či vie ako len potom odvolávať aj svoju prácu aj, aj na tento 

zborník. Tak žiaľ musel som mu povedať, že zatiaľ ešte sa nenašli peniaze na to. Pričom tie 

náklady nie sú asi také veľké na takéto zborníky, aby sa, aby sa nemohli odprezentovať tie, tie 

prednášky aj takouto podobou, aby malo mesto aj čo rozdávať a šíriť dobrú mienku ako len 

Rožňavy a históriu Rožňavy. Žiaľ taktiež aj vydávanie takýchto propagácií tuná tu v rozpočte 

vidím, že je, je taktiež skrátené. Ja si myslím, že, že keď je možné na, na iné oblasti ako len 

nájsť finančné prostriedky tak aj tuto to málo by sa mohlo nájsť ako aj na tieto propagačné 

materiály. Tak asi, asi a na druhej strane vidím, že na strážnej veže sa objavilo ako len nové, 

nová vianočná ozdoba. Možná z tej ceny ako len jeden zborník by sa mohol ako len vydať. A, 

a podľa mojej mienky ako len takáto výzdoba ani na takú starovekú vežu veľmi nie je estetické. 

Ďakujem pekne. 
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p. primátor Michal Domik 

Musím predýchať trošku, kúštik. Dobre. Tak budem odpovedať pán Beke. Ten hrob nie je 

majetkom mesta. Pani Illony Poshovej. Takže do toho mesto by nemalo vstupovať. Ja som 

viackrát vás aj poprosil, vy len ideme páliť sviečky a vy poviete, že toto a toto trebalo urobiť. 

Hej a hovorím len pokojne. Aj minule som vás tak isto zaviazal, že poďte na MsÚ, choďte na 

odbor kultúry. Evička Hovorková určite vás rada prijme a poviete svoje problémy jej a skúsite 

požiadať o granty. Tak isto ako žiadame. 6 tisíc euro ako vidíte, len vďaka tým usporiadaným 

podujatiam sa vyzbierali, tak záleží asi občanom. Trošku možno budem kritický, ale tak asi 

záleží občanom nášho mesta a celého okolia na zachovaní našej sochy Andrássyovej, ktorá 

vlastne si určite zaslúži tú našu pozornosť. Jej rod. Lebo nakoľko tak isto boli veľmi empatickí 

a veľmi pomáhali okolitým ľuďom. Samozrejme to už bolo dávno. Zabudlo sa na to. Ale my 

určite musíme byť tí, ktorí nezabúdame na týchto ľudí, ktorí nemali problém podporovať 

nemocnice, chudobince a rôzne organizácie, ktoré vlastne boli nápomocné obyvateľom mesta 

v predošlých rokoch. Odpadové služby mesta Rožňava sa nebudú zlučovať v ďalšom bode. 

Áno bol taký návrh, ale sme našli riešenie, že bude lepšie ak menujeme novú konateľku 

v odpadových službách. Takže nehrozí tam, že dopadne tak ako predtým. Ja si myslím, že 

nedopadlo by aj tak, keby to bolo pod technickými službami. Ale budú tam úsporné opatrenia. 

Tak isto aj odpadové služby, aj keď je to mladá organizácia taktiež musia prejsť cez 

konsolidačné obdobie, kde musíme tie úsporné opatrenia zaviesť. Aj technické služby musia 

pochopiť, že je konsolidačné obdobie musíme zaviesť. Mestský úrad, všetky organizácie. Je to 

nepríjemná, hlavne pre mňa, lebo najviac kritiky na mňa padá, veď ako to vnímate. Ale ja som 

na tej stoličke, ktorý vlastne musí viesť to mesto a nesmiem dopustiť to, že budem rozhadzovať 

peniaze. Bolo tu povedané výzdoba. Hej keď si pozriete trošku facebook, samozrejme vy nie 

ste na facebooku, tak výzdoba veže očarila viacerých hej. Uhol pohľadu ako bolo napísané. Že 

napíše sa 500 komentov, že krása a potom napíše niekto, že 100 ľudí, 100 chutí. Hej po tých 

500 komentoch, že to je krása, neviem odhadnúť. Zas som, áno máte pravdu, uhol pohľadu. Ale 

zas musím riešiť niečo také, čo vlastne sa páči viacerým ľuďom. Nie všetkým sa to môže páčiť. 

Ale ako vidíte, všetci nám spomínajú tam je klzisko, tam majú kúpalisko, tam majú plaváreň, 

výzdoba v Poprade je krásna, Rožňava je smutná alebo takto. Keď to robíme už je zle. Keď to 

robíme tým štýlom ako to robíme, tak stále sa nájdu ľudia, ktorí to hejtujú a sa im to nepáči 

a vy mnohokrát preferujete skôr tú mienku, čo sa im nepáči. Ale beriem. Je to váš názor úplne 

berem. Berieme to na vedomie, že. Ale ja si myslím, že tá dominanta strážna veža 

a v budúcnosti chceme ešte krajšie a samozrejme aj celá Šafárikova bude tak pripravená, že 

trošku budeme konkurovať určite tomu Popradu. Budeme mať v jednotných farbách a si 

myslím, že to bude mať aj hlavu aj pätu tá celá výzdoba, ktorá momentálne chýba. Už aj ja sa 

chcem ospravedlniť, lebo aj to, že na Šafárikovej ulici chýba výzdoba. Už, už sú tam podnety. 

Takže vieme o tom. Ja som volal pánovi riaditeľovi, že prečo nevedeli. Tá výzdoba bola 15 

ročná. Takže ľudia požadujú, aby na Vianoce to mesto bolo vyzdobené a aj práve preto sme 

a snažili, že aspoň niečo. A už budúci rok budeme sa snažiť aby ešte niečo určite pribudlo, aby 

sme tie 15 ročné ozdoby, ktoré boli na Šafárikovej ulici na každom stĺpe nahradili. Nie je to 

veľká položka. A aby to bolo súčasťou tak isto jedného celého plánu, ktorý vlastne ohľadom 

tej výzdoby máme. Naposledy pán poslanec. Sme v konsolidačnom období. Zato museli sme 

znižovať príspevky. Či odpadovým službám, či technickým službám, či ZUŠ, či na MsÚ. 

Všade. Či v školách, škôlkach všade riešime konsolidačne. Teraz vám poviem, že v akej pozícii 

som, aby ste trošku pochopili, že teraz napríklad len poviem taký príklad, aby to aj bežní ľudia 

pochopili. Že teraz je to fikcia. Tu máme pána riaditeľa technických služieb a ja mu prikážem, 

že pán riaditeľ ja chcem, aby ste na Vianoce dali všetkým odmenu tisíc euro. Dobre? Dobre? 

A tomu sa hovorí, aby ste pochopili. Tomuto sa hovorí populizmus. Ľudia na technických 

službách ma budú zbožňovať, ale jeho nenávidieť. Pritom nevedia, že odo mňa záleží, či mu tie 
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peniaze na tie odmeny dám. A toto isté sa stalo pred 2 rokmi v roku 2023, keď vláda zvýšila 

platy o 7, 10%, ale nám ich nedofinancovala. A tie peniaze zdakadiaľ zmizli. A ja som, čo boli 

na odmeny, aspoň čiastočné odmeny, čo som predtým dával primátor, tak som týmto ľuďom 

všetkým aj organizáciám, všade musel strhnúť. Takže vláda bola wau a primátor bol fuj. Aby 

už trošku pochopili, čo sa vlastne stáva teraz a pevne verím, že táto nová vláda neurobí to isté, 

aj keď je to už tak pripravené. Pevne verím. Zas, že v máji máme dať 800 eurovú odmenu. To 

je 530 tisíc eur. Pevne verím, že tá vláda, nieže dajte odmenu. Vláda je wau a primátor je čo? 

No bude musieť zdakade tie peniaze zobrať. Takže z jedného vrecka dáme, z druhého 

vyberieme. V takej pozícii je primátor a zato toho primátora nemajú radi. Ale tí primátori 

pomaličky povstanú, tak jak povstali ako ja chcem možno už politicky, aj keď sa nechcem 

vyjadrovať, ale každým, aj keď sa rozprávam s politikmi hovorím, nezabudnite, že pán Matovič 

dal všetkým, ale ubral len jedným. A to boli mestá a obce a prehral voľby. Takže nedá sa 

populisticky sa hrať s politikou. Treba, je veľmi citlivá a primátori a starostovia, starostky 

a primátorky majú obrovskú moc, lebo ich volia ľudia. Aby nebolo to, že 800 euro ja mám 

vyplatiť. Ja im ľuďom, áno zákon dá 800 euro dám a zoberiem im na osobných príplatkoch 

alebo zoberiem ich tak. V takej pozícii som. Teraz to riešim. A neni mi to, nie je mi to príjemné, 

že ja sa pozerám 80, 60 ľuďom na chodbe, že som im zobral platy. Lebo sme nemali 

dofinancované tie priority, ktoré vlastne vláda stanovila v zákone. A už si myslím, že bude dosť 

tak isto, že už nechcem zažiť niečo podobné v máji, keď budeme musieť vyplatiť 800 euro a to 

nie je 800 euro, ale 1 100, čo robí 530 tisíc euro. Takže toto je ten problém, ktorí ľudia nevedia. 

A to je presne tak jak zjednodušene, že pánovi riaditeľovi poviem, že nech dá všetkým 

zamestnancom tisíc eurovú odmenu na Vianoce. Hej a ja mu to tam nedofinancujem. Alebo 

hocktorému vlastne podniku, alebo mestským lesom, mestským nie, mestské lesy by mali. Ale 

organizáciám, oni nie sú závislí, jediná organizácia, čo nie je závislá. My sme závislí od nich. 

Takže som dal zlý nápad. Ale pán riaditeľ pravda? Však? Toto. Takže ja som ten návrh dal už 

len od toho, že odkiaľ zoženieš tie jak sa volá. Takže držím ti palce, aby si tie peniaze zohnal. 

No. Takže určite áno. Ja keď poviem, tak by to trebalo aj dofinancovať. Tak. A my sme to 

nemali dofinancované. Takže tie zdroje sme museli zinakadiaľ zobrať, čo nie je populárne 

a som si to všetko zlízol sám ako primátor mesta, lebo som ja musel dať ten príkaz, zobrať tie 

peniaze z inej kôpky. Lebo už bolo o tom, že neprežije mesto. Zato hovorím pán Beke, že 

nemám ľahkú úlohu znižovať. Všade som zlý. Hej lebo keď siahnete na peniaze ste veľmi zlý. 

Takže oprávnene, keď poviete, že 200 tisíc sme znížili. Áno, aby mesto ďalej žilo, aby mesto 

ďalej sa rozvíjalo. Musíme si všetci teraz momentálne utiahnuť opasky a pevne verím, že toto 

konsolidačné obdobie táto vláda dá do poriadku a v priebehu 2, 3 rokov, alebo v priebehu 2 

rokoch sa začne zas znovu dobre dýchať. Aby aj tie samosprávy dobre žili. Takže taká odpoveď 

pre vás. Dobre? Keď ideme o to, že prečo som znižoval, alebo prečo tým organizáciám v tomto 

rozpočte majú menej ako v predošlom roku. Ďakujem pekne. Pán zástupca ešte na doplnenie. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tak tentokrát nie doplnenie, ale technicko-organizačná poznámka. Nakoľko nás opustil pán 

poslanec Balázs a bol zároveň aj overovateľom, tak poprosím pána primátora, aby menoval 

iného pána poslanca, ktorý je tu od začiatku a kto bude overovateľom č. 2. A tak isto chcem 

požiadať poslancov, nakoľko sme tu 7-mi akonáhle 1 z nás opustí rokovaciu sálu, tak bude 

nutné prerušiť rokovanie MZ. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak poprosím ešte určujem za overovateľa pána Deménya Miroslava. Dávam hlasovať. Kto je 

za? Netreba? Trebalo. Na začiatku. Hej? Dobre. Takže netr....dobre. Takže netreba hlasovať, 

bo z ničoho nič ste ma hodili do inej témy. Dobre. Hej, hej, hej, hej. Len hľadám toto. Nikto sa 

nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  
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Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje, schvaľuje rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO 

a PO na rok 2025 a výhľadovo na roky 2026-2027 podľa uznesenia na str. 2-4. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12 Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava – návrh 

dodatku č. 5 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť dodatok č. 5 internej smernice Zásady rozpočtového 

hospodárenia mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje dodatok č. 5 internej smernice Zásady 

rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Návrh na odvolanie a vymenovanie riaditeľky príspevkovej 

organizácie Odpadové služby mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pán primátor to už v bode o rozpočte spomenul s tým, že boli tu, alebo 

sú tu úvahy o možnom zlúčení technických služieb a odpadových služieb pod jednu strechu. 

Nakoľko sme mali aj tento týždeň ešte pracovné stretnutie a nie je to taká jednoduchá téma a to 

zlúčenie by prinieslo veľa administratívno-technických úkonov. Dalo by sa to urobiť po prvom 

kvartáli, ale nie je to veľmi výhodné. Tak aj na základe toho toto rozhodnutie či, alebo sme 

v podstate presunuli na koniec roka a najlepšie by to bolo vlastne ku výročiu koncu roka robiť, 

keď sa tak rozhodneme. Čiže ešte stále bude dostatok priestoru na to, to prehodnotiť prípadne. 

A aj s tým súvisí, že nie poverenie pre, pre riaditeľa tejto organizácie budeme schvaľovať, ale 

mení sa to, že teda budeme schvaľovať menovanie štatutára, nakoľko by to tiež z právneho 

hľadiska prinieslo mnoho nejasností a problémov. K tejto téme sa vieme vrátiť ešte neskôr 

v prípade, že sa tak rozhodneme. Ale zatiaľ teda odpadové služby tak ako pán primátor 

spomínal, pôjdu ďalej samostatne a v druhej polovici roka 2025 sa k tomu vieme opäť vrátiť. 

Ja len upozorňujem, že budeme 2 krát hlasovať samostatne, nakoľko jedno hlasovanie je 

odvolanie. Musíme tento formálny akt urobiť. Odvolanie pani riaditeľky a druhý, druhé 

hlasovanie bude menovanie novej pani riaditeľky. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Keď ešte môžem pár slov povedať aj k tejto téme. Tak ja by som sa 

chcel poďakovať pani Mgr. Jennifer Katreničovej, pani bývalej riaditeľke za to, ako viedla túto 

firmu, ako ju postavila na nohy od začiatku. Bola to veľmi skúsená dáma, ktorá tak zaviedla, 

taký režim tam, že si myslím, že nie je problém novej pani riaditeľke prevziať túto firmu, lebo 

tí chlapci už vedia, ktorý deň, ktorú hodinu majú čo zbierať, čo robiť. Takže si myslím, že aj 

spoločnej, že určite pomôžeme. Ale aby som neodbočil. Fakt ako chcem sa poďakovať pani 

Katreničovej za jej prácu. Poželať jej aj takto verejne ďalšie úspechy. Je to ambiciózna žena, 
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takže určite budeme o nej ešte počuť možno v iných spoločnostiach. Ale už momentálne aby 

som mohol, možno dôvody, aby nekolovali zbytočnosti. Je ambiciózna ako som povedal. Už 

táto práca ju nenapĺňala, urobila všetko, čo sa dalo hej a vlastne tá monotónnosť už ju začala 

nudiť, takže potrebuje mať pred sebou novú výzvu. V tej novej výzve jej prajeme to najlepšie 

a aby uspela, aby sa jej darilo a hlavne aby bola zdravá. Takže ešte jeden taký spoločný potlesk 

pre ňu takto. Ďakujem veľmi pekne. A ešte máme otvorenú diskusiu, keď niekto ešte chce do 

diskusie. Takže nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave odvoláva Mgr. Jennifer Katreničovú z funkcie riaditeľky 

príspevkovej organizácie Odpadové služby mesta Rožňava ku dňu 19. 12. 2024. Prosím 

hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave menuje Denisu Podrackú do funkcie riaditeľky príspevkovej 

organizácie Odpadové služby mesta Rožňava odo dňa 20. 12. 2024. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Takže vážená pani nová riaditeľka gratulujeme vám. Držíme vám palce a tak ako bolo 

povedané, určite budeme všetci nápomocní, aby tie odpadové služby išli tak ako doteraz 

a možno aj lepšie. Ďakujeme veľme pekne ešte za to, za tú odvahu, že zoberiete to a chcete 

vlastne tie odpadové služby držať v takom, v takom smere ako doteraz fungovali.  

 

 

No a máme tu bod č. 14. Dobre. Ďalej nasleduje bod č. 14, ktorým je Udelenie ocenení 

najúspešnejším športovcom, športovým kolektívom za rok 2024, športovým veteránom a za 

dlhoročnú prácu v oblasti športu - návrh 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Navrhujem doplniť predložený návrh na udelenie ocenení v kategórii deti a mládež o 2 mená 

Peter Ivány a Dávid Štigala. Na vysvetlenie. Pravidlá na udeľovanie ocenení najlepším 

športovcom mesta Rožňava sú nastavené tak, že návrhy sa predkladajú do 30. novembra daného 

roku. Niektoré športy však majú vrchol sezóny v novembri a aj v decembri a do predkladaných 

návrhov sa nedajú uviesť všetky úspechy športovcov v danom roku. To je prípad aj týchto 2 

mladých športovcov. Peter Iványi bol k 01.11. v celoslovenskom rebríčku chlapcov do 11 

rokov na 6. mieste. Na základe tohto umiestnenia získal právo účasti na majstrovstvách 

Slovenska, ktoré sa konali až v decembri. Takže v návrhu na jeho ocenenie, ktorý bol 

predložený v termíne, nemohlo byť uvedené, že Peter Ivány vyhral na majstrovstvách 

Slovenska 2 zápasy, postúpil až do štvrťfinále, kde prehral s druhým nasadeným hráčom 

a neskorším zlatým medailistom. Čiže toto je dôvod, pre ktorý navrhujem, aby bol do zoznamu 

doplnený aj Peter Ivány. Dávid Štigala bol 01.11. v celoslovenskom  rebríčku vo vekovej 

kategórii chlapcov do 15 rokov na 13. mieste z viac ako 150-tich hráčov. Vďaka tomuto 

rebríčkovému postaveniu sa kvalifikoval na majstrovstvá Slovenska vo svojej vekovej 

kategórii, teda U15, kde postúpil do osemfinále. Okrem toho sa vo veku 14 rokov kvalifikoval 

aj na majstrovstvá Slovenska vo vekovej kategórii do 17 rokov, ktoré sa konali v decembri. To 

je vo vekovej kategórii ešte o, o úroveň vyššie ako, ako vlastne hráva. To znamená, že v jednej 

sezóne hral na dvoch majstrovstvách Slovenska, čo už je samo o sebe pozoruhodný úspech. 

Možno niekto bude namietať, že v prípade schválenia môjho pozmeňujúceho návrhu budú 

medzi ocenenými športovcami v kategórii deti a mládež až 4 hráči bedmintonu. Ale realita je 

taká, že Klub gemerských bedmintonistov minulý rok nenavrhol žiadneho svojho člena na 

ocenenie, pretože žiadny hráč nedosiahol mimoriadne výsledky a ani predminulý rok 
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z rovnakých dôvodov nenavrhol na ocenenie žiadneho športovca. Tento rok bol však, tento rok 

však dosiahli mimoriadne výsledky až 4 hráči bedmintonu v 4 mládežníckych vekových 

kategóriách U11, U15, U17, U19. Takže považujem za férové, aby boli ocenený všetci 4 

športovci v kategórii deti a mládež. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Tak nech sa páči pán poslanec 

o pozmeňujúci návrh, alebo návrh. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Čiže pozmeňujúci návrh je, aby do zoznamu tých, ktorých odporúčala komisia športu, aby boli 

doplnený na ocenenie v kategórii deti a mládež Peter Ivány a Dávid Štigala. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Páni poslanci prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Kuhna. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje udelenie ocenení 

najúspešnejším športovcom, športovým kolektívom za rok 2024, športovým veteránom a za 

dlhoročnú prácu v oblasti športu v zmysle návrhu komisie športu podľa priloženej tabuľky. Po 

2 finančnú čiastku vo výške – jednotlivec, klub 70 € nákup materiálu, trofejí a kvetov zakúpene 

mestom a ďakovné listy jednotlivcom + klubom. Kolektív 500 € finančná odmena pre schválene 

športove kluby 500 €/klub. 300 € nákup materiálu a trofejí na športové sprievodne podujatia. 

Prosím hlasujme o celkovom návrhu. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15 Návrh na udelenie Čestného občianstva mesta Rožňava v roku 

2025 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Mám procedurálny návrh, aby sme body č. 15 a 16 hlasovali o nich 

spoločne tajnou voľbou. A ďalší návrh, aby volebná komisia pracovala v zložení predseda pán 

poslanec Demény, členovia pán poslanec Kuhn a pán poslanec Kelecsényi. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Ďakujem veľmi pekne. Poprosím pána poslanca zás..., vlastne 

zástupcu o prednesenie návrhu. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže navrhujem, aby sme spoločne hlasovali o bodoch č. 15 a 16 tajnou voľbou. A volebnú 

komisiu v zložení predseda poslanec Demény, členovia pán poslanec Kelecsényi a Kuhn. 

Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme.  

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Dovoľte mi, aby som vyhlásil prestávku z dôvodu vykonania tajnej voľby bodov č. 15 a 16. 

Poprosím o rozdanie hlasovacích lístkov pánom poslancom.  

Poprosím predsedu volebnej komisie pána poslanca Deménya o oznámenie výsledkov tohto 

hlasovania udelenia Ceny mesta Rožňava v roku 2025 a udelenie Čestného občianstva mesta 

v roku 2025. Nech sa páči. Attilu Kelecsényiho máme. Deménya. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Ja nediskutujem. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Už mám. Ďakujem pekne za slovo pán primátor. No tak tieto 2 body sa zlúčili návrh na udelenie 

Čestného občianstva mesta Rožňava a v roku 2025 a tak isto návrh na udelenie Ceny mesta 

Rožňava v roku 2025. Je tu prítomných 7 poslancov. 7 lístkov bolo rozdaných hlasovacích. 

Platné bolo tak isto, platných bolo tak isto 7. Takže pri hlasovaní na udelenie ocenenia Čestného 

občana v roku 2025 boli dvaja nominanti. Boli to Ondrej Poznám a Mgr. Sylvia Lorinčíková. 

Z hlasovania výherca, alebo jak to mám nazvať, ocenenia laureátom sa stáva pani Sylvia 

Lorinčíková. Tak isto sa to týka aj hlasovania pri Cene mesta Rožňava v roku 2025. Bolo tam 

nominovaných 6 ľudí a spoločností. Bolo tam pán inžinier Miroslav Lašák, Mestské televízne 

štúdio s. r. o. Rožňava, magister Ján Lipták, magister Arpád Laco, magistra umenia Tatiana 

Masníková a pán Ján Džubák. Z týchto 6-tich nominantov zahlasovali poslanci. Na 3. mieste 

skončil magister Ján Lipták, na 2. mieste Mestské televízne štúdio s. r. o. Rožňava a na 1. mieste 

magistra umenia Tatiana Masníková. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pána zástupcu. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Predtým než by sme prešli k majetko-právnym záležitostiam, tak 

naformulujem uznesenie nakoľko nám v rokovacej sále kleslo kvórum na 7 poslancov a pri 

majetko-právnych materiáloch je potrebné, aby bolo poslancov 8. Navrhujem, aby sme prerušili 

rokovanie MZ a zišli sa opäť 30.decembra o 8.00 hod ráno a prešli ďalšie body rokovania. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za podnet. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslancov.  

 

 

 

 

Vážení občania prerušujeme rokovanie. Stretneme sa 30. decembra o 8.00 hod. Ďakujem pekne 

za pozornosť. Tak presne ako od začiatku rozprávam, že robíme aj chyby. V tomto zhone ako 

sme prišli nato, že kvórum je neuznášania schopné, tak sme posunuli MZ na 30. decembra, čo 

vlastne sme všetci zabudli, že ešte medzi dnešným zastupiteľstvom a 30. sú jedne krásne 

sviatky a to sú vianočné sviatky. Tak vážení obyvatelia v mene celého MsÚ, poslancov MZ, 

všetkých ľudí, ktorí pracujeme na tom, aby sa nám žilo lepšie, tak vám chceme popriať šťastné 
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a veselé Vianoce v kruhu vašich najbližších. Ďakujeme veľmi pekne a ešte raz sa 

ospravedlňujeme.  

 

 

 

 

 

Mgr. Michal Drengubiak     Michal Domik 

zástupca primátora mesta     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a 

 

 

 

 

 

Mgr. Zoltán Breuer      Miroslav Demény 

poslanec MZ       poslanec MZ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


